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1966, buscaban a JOHN LENNON y se encontraron a si mismos ... 

JAV O O 4ER 

CON lOS DdOS CERRADOS 
lhHIHiiculallti DAVIDT U 

TORRENTE s: OPERACIÓN EUROVEGAS 
Divendres, 3 octubre- 18h- 20 h- 22 h 
Dissabte, 4 octubre- 18h- 20 h- 22 h 
Diumenge, S octubre -18h- 20 h- 22 h 
Dilluns, 6 octubre -18h- 20 h- 22 h 
Qualificació: +7 

PROXIMAMENT 

VIVIR ES FÁCIL CON LOS 
OJOS CERRADOS 

Preu de !'entrada: S euros 
Dilluns, dia de !'espectador: 4 euros 

NUEVO 

BLUE THERAPY 
LIFT & BLUR 

7 SEGUNDOS PARA ALISAR 
7 DÍAS PARA UN EFECTO LIFTING1 

Crema antiedad que reafir·ma la piel y combate los signos del 

enveje cimiento cutáneo. Acción reaftrmante instantánea, también 

actúa contra las manchas de la edad, unificando el tono y logrando 

que la piel se vea luminosa y uniforme. 

( 
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Bonig anuncia en Vinaros la licitación del colegio Jau me 1 y la puesta en marcha 
de la ampliación del hospital para principios de 2015 
El carril lúdico deportivo a la ermita también se licitará a principios del próximo año, según la consel lera de Infraestructu ras 

X'. r,ortr 

La consellera de Infraestructuras y Medioambiente, 
Isabel Bonig anunció el miércoles en Vinaros que 
la licitación del colegio Jaume 1 y del proyecto 
del carril lúdico deportivo a la ermita serán a 
principios del 2015. También aseguró Bonig que 
la ampliación del hospital se pondrá en marcha a 
principios del próximo año. 
Respecto al quinto centro educativo público, Bonig 
señaló que "la intención es aprobar este mes de 
octubre definitivamente la modificación puntual 
para, como dijo el presidente Alberto Fabra en el 
debate de política general, a principios del 2015, 
aunque intentaremos incluso que sea antes, salga 
a licitación la construcción del colegio': 
Cabe recordar que el consistorio recibió días atrás 
el informe desfavorable por parte de la CHJ al 
considerar que los terrenos cedidos en el antiguo 
campo de fútbol del Servol, tenían riesgo de 
inundación en la zona de flujo preferente, lo que 
ha demorado los trámites y la aprobación por 
parte de la Conselleria de la modificación puntual 
del PGOU. El consistorio, por su parte, ya ha 

formalizado tanto a la CHJ como a la conselleria la 
entrega de toda la documentación y estudios que 
justifican que no hay ningún riesgo de inundación 
en la parcela del Servol y está a la espera que la CHJ 
resuelva favorablemente. Después, la Comisión 
de Territorial de urbanismo deberá proceder a la 
aprobación de la parcela como apta para suelo 
educativo. 

Carril lúdico a la ermita 
En cuanto al proyecto del carril lúdico deportivo a la 
ermita, por un importe de más de 2,3 millones que 
se arrastra del Plan Confianza tras haber autorizado 
la Conselleria de Hacienda y Administración Pública 
la propuesta de sustitución de la piscina municipal 
por este proyecto, Bonig indicó que su licitación 
también será posible a principios del próximo año. 
"Hemos solicitado con el informe favorable de la 
conselleria de Infraestructuras que lo autorice 
Hacienda y que lo solicite el propio ayuntamiento 
al ser mucho más rápida la tramitación, por lo que 
confiamos en que a principios de 2015 pueda salir 

Isabel Bonig y Juan Bautista Juan 

a licitación'; señaló. 

Hospital 
También se refirió Bonig a la puesta en marcha de la 
ampliación del hospital de Vi na ros anunciada por 
Fabra para finales de este año o principios de 2015. 
"Era una ampliación absolutamente necesaria y su 
puesta en funcionamiento era una reivindicación 
por parte del alcalde y de todo el municipio de 
Vinaros, por lo que hay un compromiso, y está 
trabajando la conselleria de Sanidad, para que su 
apertura sea una realidad'; señaló. 

La consellera destaca la apuesta de los Presupuestos por la competitividad 
de Castellón con la llegada del AVE y la mejora de la N-232 

X Flores:Redacoor1 

La Consellera de Infraestructuras, Territorio y Medio Ambiente, 
Isabel Bonig, realizó en Vinaros una valoración de los 
presupuestos generales del Estado para el 2015. La inversión 
global del grupo de Fomento en la Comunitat Valenciana 
asciende a casi 1.200 millones de euros, de los que 776 millones 
de euros son para inversiones, un 28% más que en este ejercicio y 
por encima del crecimiento de la media de las otras comunidades 
autónomas que está en un 15%. La inversión del Grupo Fomento 
en la provincia de Castellón para 2015 es de 137 millones, un 
incremento del1,8% respecto al pasado año. Todo el grueso de 
la inversión se lo lleva una obra que es prioritaria, como es el 
corredor mediterráneo, donde la inversión para el próximo año 
es de 1 OS millones. "Si hay dos proyectos que está reclamando 
esta provincia insistentemente gobierne quien gobierne ha 
sido el corredor mediterraneo, que es una realidad, y el AVE a 
la ciudad de Castellón, que para Vinaros y toda la provincia será 
fundamental'; señaló. También en materia ferroviaria, indicó que 
"el presupuesto contempla una inversión suficiente para redactar 
y licitar el proyecto de acceso ferroviario al puerto de Castellón, 
una reivindicación histórica y fundamental': En materia de 
carreteras, el presupuesto contempla 29 millones en la provincia 
"y una obra fundamental como la variante de la N-340 Benicarló
Vinaros tiene este año 18,2 millones de inversión para finalizar 
este desdoblamiento, que será una realidad en 2015': 
Asimismo hay consignados 51,4 millones de euros en el presupuesto 
de 2018 para la licitación el año que viene de las obras de 
acondicionamiento de la carretera N-232 en el tramo Barranco de la 
Bota-Masía de la Torreta, el puerto de Querol, según el modelo alemán 
que se licita la obra y se paga cuando está terminada y certificada. 
Para Bonig, esta actuación es de gran importancia para toda la 
provincia de Castellón porque permitirá tener a los municipios 
costeros como Vinaros una buena conexión por carretera con 
Aragón y competir turísticamente con Tarragona. 
Bonig consideró que la llegada del Ave a Castellón y la mejora 
de la N-232, junto con la entrada en funcionamiento a finales de 
año del aeropuerto de Castellón "van a ser fundamentales para el 
crecimiento de Vi na ros y de toda la provincia': 

Inmueble en venta 
En paseo Blasco lbáñez, 12. Vinares 
En primera linea de mar 
en pleno paseo marítimo. 
Propio para hotel, apartaho
tel, viviendas de lujo, etc ... 

Más información: 

2.000.000 € 
200 m2 de inmueble 

607 409 618 joseblancogimenez@hotmail.com 
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PLE ORDINARI DE SETEMBRE 

ORDRE DEL DIA 

1. Aprovació, si escau, deis esborranys 
de les actes de les sessions de data 

24-07-2014, 28-08-2014 i 12-09-2014. 
Unanimitat 

2. Dació de compte de Decrets i 
Resolucions de !'Alcaldía de conformitat 
amb el que disposa l'article 42 del RD. 
2568/ 1986, de 28 de novembre. 

3. Proposta d'aprovació provisional 
de la modificació de l'article 9 de 
I'Ordenanc;a Fiscal Reguladora de la 
taxa per la utilització privativa del 
domini públic en el Mercat Municipal 
de Vinarós (expt. 8799/2014). S'aprova 
per majaría, amb el vot a favor de PP, 
Bloc Compromís i PVI i l'abstenció de 
PSPV i Esquerra 

4. Proposta d'aprovació del Compte 
General de l'exercici 2013 (expt. 
5883/2014). S'aprova per majaría, amb 
el vot a favor de PP i Bloc Compromís, 
l'abstenció de pSPV i PVI i el vot en 
contra d'Esquerra 

S. Proposta d'aprovació provisional de 
l'alteració de la qualificació jurídica de 

l'immoble situat en el carrer Sant 
Joaquim cantonada carrer Sant Blai, de 
bé de domini públic a bé patrimonial 
(expt. 8621 /2014). S'aprova per 
majaría, amb el vot a favor de PP, Bloc 
Compromís i PVI i el vot en contra de 
PSPV i Esquerra 

6. Proposta d'aprovació de la suspensió 
del Programa d'Actuació Integrada del 

SUR09, instada per !'urbanizador 
INVERSIONES Y PARTICIPACIONES S.L. 

(expt. 2899/2014). S'aprova per 
majaría amb el vot a favor de PP, PSPV 
i Bloc Compromís i l'abstenció de PVI i 
Esquerra 

7. Proposta d'aprovació de I'Estudi de 
Detall presentat per Antonio Reixach 

Bordenave en el carrer de la Melva 24 
(expt. 14/2014). Unanimitat 

8. Despatx extraordinari. 

9. Precs i Preguntes. 
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El Ayuntamiento aprueba la rebaja del20% 
de la tasa del mercado municipal 
El pleno da luz verde a la med ida, pero sin unanimidad 

El pleno del Ayuntamiento de Vinarós ha aprobado la 
reducción de un 20 por ciento la de tasa de ocupación 
del mercado municipal para todos los vendedores del 
mercado. La medida, que supondrá que la tasa pase 
de los 72 euros por metro cuadrado actuales a los 
57,5 euros por metro cuadrado, no fue aprobada por 
unanimidad, ya que el PSPV y Esquerra Republicana 
se abstuvieron. Los socialistas consideran que la 
medida no es equitativa con otros comerciantes de la 
localidad que también pagan la tasa para la utilización 
privativa de dominio público, y apuntaron que, por 
lo tanto, debería extenderse esta reducción a otros 
empresarios. Por parte de Esquerra Republicana, Lluis 
Batalla calificó la medida de "política de escaparate" y 
consideró que los esfuerzos del equipo de gobierno 
deberían encaminarse a fomentar que la gente vaya 
más a comprar al mercado. Bloc Compromís y PVI 
consideraron que la medida es positiva y votaron a 
favor de la rebaja. 
El edil de Hacienda, Juan Amat, matizó que "la 
propuesta nace de los propios representantes del 
mercado y hemos atendido la petición': 
Amat dijo que esta medida "culminará lo que ha 
sido un conjunto de iniciativas constantes desde el 
inicio de la legislatura, adoptadas para mejorar las 
condiciones en las que los comerciantes del mercado 

desarrollan su actividad y facilitar que se ocupen 
la totalidad de puestos que había vacantes en el 
mercado cuando se inició la legislatura': 
En este sentido, recordó la modificación de la 
ordenanza adoptada al inicio de la legislatura para 
facilitar el acceso a los puestos del mercado al reducir 
la inversión inicial que debía realizar la persona 
interesada en poner un puesto en el mercado 
prorrateando este importe en todo el periodo de 
concesión. También destacó Amat la línea específica 
de ayudas a emprendedores del mercado, en la que 
se otorgaba una subvención de 500 euros a aquella 
persona que iniciara una nueva actividad en el recinto, 
así como una bonificación del 30 o 40 por ciento de la 
tasa en función de la renta del solicitante. 
El edil recordó que cuando el PP accedió al gobierno 
local tan solo 23 de las 39 paradas disponibles 
estaban ocupadas. Actualmente son ya 33 las 
paradas abiertas al público, lo que representa un 
84% del total y se espera que esta reducción pueda 
incrementar el interés de nuevos emprendedores. 
"La adopción de esta medida incentiva la actividad 
económica en el mercado, facilitando todavía más 
el acceso a los puestos vacantes, a la vez que se 
reducen las cargas tributarias que soportan los ya 
instalados': concluyó. 

El Ayuntamiento de Vinaros cierra el ejercicio 2013 
con un remanente de 237.606 euros 
El año pasado se amorti zó más de 8 millones de deuda 

El Ayuntamiento de Vinarós ha aprobado las 
cuentas generales correspondientes al ejercicio 
2013, con los votos a favor de PP y Bloc Compromís, 
el voto en contra de Esquerra Republicana y 
la abstención de PSPV y PVI. De las cuentas se 
desprende que el Ayuntamiento redujo la deuda 
en 8.146.000 euros durante el ejercicio 2013, según 
se refleja en los datos. La deuda del municipio era, 
a 31 de diciembre de 2013, de 27.034.117 euros. El 
edil de Hacienda, Juan Amat, señaló que cuando 
el equipo de gobierno accedió al consistorio, la 
deuda era de 39 millones. Las cuentas también 
reflejan que el presupuesto de 2013, que era de 
26,3 millones, se materializó en un 93,67% en lo 

que a gastos se refiere y en un 84,98 % en cuanto 
a ingresos. El remanente de tesorería fue a final del 
ejercicio de 237.606 euros. 
"Las conclusiones que sacamos es que fue un 
presupuesto ajustado como reflejan los grados 
de ejecución en ingresos y gastos, que el grueso 
de los recursos fueron destinados a gastos de 
personal, con más de 8 millones, y a amortización 
de deuda, también con más de 8 millones y que 
si seguimos con la hoja de ruta prevista por este 
equipo de gobierno, estamos a las puertas de 
recuperar la capacidad inversora que se perdió por 
la mala gestión del equipo de gobierno anterior': 
concluyó Amat. 
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ACTUALITAT 

Vi na ros cederá las instalaciones del PROP para ubicar el Servef 
Las funciones de l PROP se atenderían en las dependencias de Oficina de Atenc ión ciudadana que se adecua rá en el edificio con t iguo al 
cons istor io 

X. Flores 

El Ayuntamiento de Vinaros ha aprobado de 
manera provisional el cambio de la calificación 
jurídica de bien de dominio público a bien 
patrimonial del inmueble situado en la calle 
San Joaquín, donde se ubica la oficina PROP. La 
intención del equipo de gobierno es instalar en 
este edificio el Servef, mientras que el servicio 
del PROP se ofrecería en la oficina integral de 
atención al ciudadano que se adecuará en el 
edificio contiguo al consistorio. 
El punto salió adelante con los votos a favor de 
PP. Bloc Compromís y PVI, mientras que PSPV y 
Esquerra Republicana votaron en contra. El porta
voz de Esquerra Republicana, Lluis Batalla, indicó 
que "se produce un hecho en el que no estamos 
de acuerdo, como es ceder propiedades munici
pales para que hagan uso de ellas otras adminis
traciones': Batalla consideró que las oficinas del 
PROP "están actualmente infrautilizadas" y que 
podrían albergar la oficina de atención al ciuda
dano que el equipo de gobierno quiere instalar 
en el edificio contiguo al consistorio. 

Por su parte, el portavoz mun icipal de PSPV, Jordi 
Romeu, se preguntó "cómo un ayuntamiento 
que dicen que está endeudado se permite ceder 
al Servef un edificio impecable que podría servir 
para oficina de atención ciudadana". Y en este 
sentido dijo que "los socialistas nos oponemos 
a una operación que no aporta al municipio 
servicios nuevos de la Generalitat". Romeu se 
preguntó "por qué no se ubica el Servef en las 
dependencias de la Casa del Mar, donde ya tiene 
la concesión del edificio la Generalitat ". En este 
sentido, recordó que incluso fue anunciado en 
el año 201 O por el diputado Mariano Castejón 
que las dependencias del Servef irían allí y que 
en junio de 201 1 se publicó la adjudicación de 
las obras para adaptar el inmueble por 265.545 
euros. "Creo que es una tomadura de pelo para 
el Ayuntamiento'; concluyó. 
El portavoz de Bloc Compromís, Domenec 
Fontanet, consideró que el cambio puede dar una 
mejor atención a los ciudadanos. 
Cerró el punto el edil de Hacienda y Empleo, 

La Unidad de Prevención Comunitaria de Conductas 
Adictivas incide en la prevención del consumo 
de alcohol y can na bis entre los jóvenes 

X. Flores 

La concejalía de Sanidad del Ayunta
miento de Vinaros ha presentado las 
actuaciones que se llevarán a cabo 
desde la Unidad de Prevención Comu
nitaria de Conductas Adictivas (UPC
CA), un servicio público y gratuito 
acreditado por la Dirección General de 
Drogodependencias de la Consellería 
de Sanidad, cuyo objetivo es desarro
llar una labor preventiva en el campo 
de las drogodependencias y de pro
moción de la salud. 
Una de las propuestas que se llevarán 
a cabo es un taller de bebidas saluda
bles, como prevención del consumo de 
alcohol entre los niños y niñas de sex
to de primaria. En este taller, en el que 
participa la psicóloga especialista de la 
UPPCA, Pilar Sánchez, son los propios 
alumnos los que encargan de hacer su 
propia bebida saludable, a la vez que se 
les informa de los efectos del alcohol. 
"Se trata de prevenir el consumo de 
alcohol entre los más jóvenes, ya que 
la edad de inicio del consumo de alco
hol está en torno a los 13 años, de ahí 
la necesidad de incidir en este aspecto'; 
señaló Sánchez. 

Pilar Sánchez y Mar Medina 

ciones encaminadas a la prevención del 
consumo de cannabis, este año en los 
alumnos de primero de ESO. También se 
realizará un curso de prevención de con
sumo del tabaco. 
Para los padres, existe un curso virtual 
gratuito denominado 'En familia' que 
puede realizarse hasta el 27 de octubre 
en el que se encuentran instrumentos 
para fortalecer el papel como padre o 
madre en la educación de los hijos ante 
situaciones de riesgo, como las de los 
consumos de drogas. 

Juan Amat, indicó que "ya habrá tiempo para 
debatir las intenciones del equipo de gobierno", 
pero que oponerse al cambio de calificación 
del inmueble "es absurdo". "Aquí no se va a 
regalar nada. Las dependencias siguen siendo 
municipales y lo que se cede es el uso. Estas 
dependencias municipales llevan cedidas a la 
Generalitat más de 16 años, por los que no se 
puede ceder aquello que ya está cedido. Solo 
se trata de regularizar la situación'; indicó Amat, 
que no ocultó que "la intención del equipo de 
gobierno es que estas instalaciones alberguen 
en un futuro el Servef, pero no por capricho, 
sino porque con la Oficina Integral de Atención 
al ciudadano vamos a mejorar el servicio de 
atención y las tramitaciones". Amat también 
concluyó que "es indiscutib lemente una medida 
acertada y que redundará en una mejora del 
servicio al ciudadano, porque se unificarán las 
dependencias municipales y es una propuesta 
que redundará en un ahorro considerable a 
medio y largo plazo". 

número uno en 
servicios ópticos 

Además, en el Casal Jove se realizará un 
taller en el que mediante el juego se en
seña a prevenir el consumo de drogas. 
Se continuarán también este año las ac-

La UPCCA inició su funcionamiento en 
Vi na ros en julio de 2012, y se ubica en 
el primer piso del edificio que también 
alberga las dependencias de la Policía 
Local. El año pasado las acciones de la 
UPCCA se centraron en la prevención 
del consumo de alcohol y cannabis 
en los adolescentes, como recordó la 
concejala de Sanidad, Mar Medina, con 
charlas en todos los centros educativos 
de la localidad. 

Plaza San Antonio, 20 Bis 
T. 964 450 248 
Vi na ros 

sj 
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La Generalitat Valenciana pone en marcha de nuevo la campaña 'No estés solo en Navidad' 
La iniciativa va dirigida a las personas mayores que viven solas y ofrece una estancia de 4 día s 

Maree/a Barbé 

La concejalía de Bienestar Social del Ayuntamiento 
de Vi na ros ha informado sobre una nueva edición 
de la campaña No estés solo en Navidad que 
impulsa la Conselleria de Bienestar Social de la 
Generalitat Valenciana a través de la Dirección 
General de Dependencia y Mayores. 
Marcela Barbé, concejal de Bienestar Social, ha 
explicado que "para esta edición se ha diseñado 
una estancia en el hotel Gran Duque de Oropesa 
del Mar del 23 al 27 de diciembre". 
Los requisitos para solicitar una plaza es ser residente 
de la Comunitat Valenciana, mayor de 65 años o 
pensionista de invalidez, jubilación o viudedad con 

60 años cumplidos, no padecer trastornos de la 
conducta, valerse por si mismos y vivir solos y ser 
imposible reunirse con familiares o amigos. 
El plazo para presentar las solicitudes finaliza el 
4 de noviembre y los interesados pueden recibir 
más información en la concejalía de Bienestar 
Social situada en la plaza de San Antonio de lunes 
a viernes desde las 9 y hasta las 14 horas. 
Barbé agradecía a la Generalitat Valenciana "su 
apuesta por los mayores y por hacer que muchos 
valencianos no pasen solos la Navidad y pueden 
sentirse acompañados por otras personas en 
iguales circunstancias". 

La campanya "Si compres aquí, bon profit" reparteix deu menús del Ranxo Mariner 
Iniciativa conjunta de les Regidories de Comer<;: i Tur isme per promocionar l'hosta leria i el comer<;: de proximitat 

Elísabet Fernández i Amparo Martínez 

La campanya "Si compres aquí, bon profit" ha 
repartit avui cinc sopars o dinars pera dues persones 
entre clients que han participat realitzant les seues 
compres en establiments de Vinares entre el 13 i el 
27 de setembre. Els agraciats podran gaudir de les 
Jornades del Ranxo Mariner, que fins al12 d'octubre, 
ofereixen restaurants de Vinares. Els guanyadors 
han estat: Ascensión Mateo, Josefa Godes, Juan 
Manuel Pérez, Mohamed El Hadri i Alex lbarra. Perfer 
efectiu el premi, han de recollir el val gastronomic a 
!'Agencia per al Foment de la lnnovació Comercial 
(AFIC) al carrer Sant Ramon s 1 n. 
Aquesta campanya és una iniciativa conjunta de 
les regidories de Turisme i Comen; amb l'objectiu 
de promocionar dos sectors fonamentals per a 

l'economia de Vinares: l'hostaleria i el comerc;. Es 
tracta de fomentar les compres en els comerc;os 
de la localitat i donar a coneixer i incentivar les 
Jornades Gastronomiques, que se celebren de 
forma periódica a la localitat. La iniciativa compta 
ambla participació de I'Associació de Comerciants 
de Vinares, I'Associació de Venedors del Mercat 
Municipal, el Grup de Pastisseria, el Gremi de 
Forners de Vinares, I'Associació de Perruqueries i 
I'Associació d'Hostaleria. 
El proper repartiment de butlletes tindra lloc de 
1'11 d'octubre al 15 de novembre i se sortejaran 
deu menús de les Jornades Gastronomiques deis 
Arrossos, que se celebraran del 19 d'octubre al 8 
de desembre. 

Més de 7.500 persones van visitar la Biblioplatja als m esos de juliol i agost 

El regidor de Cultura de I'Ajuntament de Vinares, 
Lluís Gandia, ha donat a coneixer els resultats 
de la memoria de la Biblioplatja 2014 destacant 
que "durant juliol i agost han estat més de 7.500 
persones les que s'han apropat a aquest espai 
cultural que si el comparem amb l'estiu de 2013 
representa un increment de prop de 700 usuaris". 
Gandia ha destacat que "després de vuit anys tant 
els vinarossencs com els visitants saben que la 
Biblioteca és un espai on es pot llegir la premsa, fer 
activitats els més petits o gaudir de la lectura i per 

-~ 

aixo s'incrementa cada any la presencia d'usuaris". 
La Biblioplatja disposava aquest estiu d'un fons 
bibliografic de 1.200 exemplars realitzant durant 
els dos mesos més de 300 préstecs, sent obviament, 
el mes d'agost el de major activitat. 
Durant l'estiu la Biblioplatja ha acollit un total de 47 
activitats d'animació lectora, una xifra que supera 
ampliament les 30 activitats ofertes l'any passat. 
Entre els tallers el de major demanda continua 
sent el de gastronomía així com els de ceramica i 
pintura que han aconseguit sempre cobrir totes les 

places disponibles. 
Com ja va passar en estius anteriors la presencia 
masculina supera la femenina entre els adults 
mentre que entre els més joves són les xiquetes 
les que més utilitzen la Biblioplatja .. 
Gandia es mostrava satisfet i concbia destacant 
que "aquest equip de govern segueix potenciant 
la cultura en general i la lectura en particular i aixo 
es veu recompensat per l'assistencia massiva de 
persones a un servei que complementa a la perfecció 
l'oferta turística que ofereix la nostra ciutat". 



ACTUALITAT 

El bar de la plaza de toros 
se adecua a la actividad para 
cumplir con la normativa 

El bar de la plaza de toros de Vinares está 
adecuándose a la normativa vigente y por ese 
motivo la brigada de la concejalía de Obras y 
Servicios está realizando las obras marcadas desde 
los servicios técnicos. Desde el equipo de gobierno 
se señala que "el Ayuntamiento es el primero que 
debe cumplir con la normativa y por ese motivo 
emprendemos estas obras que completarán todo 
el proceso de legalización de la actividad realizada 
durante la presente legislatura': 

Adecuación del asfaltado de la 
calle Ramón Llull 
La concejalía de Obras y Servicios del Ayuntamiento 
de Vinares ha procedido a realizar diferentes 
trabajos de mejora del firme de la calle Ramón 
Llull, situada en perpendicular a la avenida del 
País Valencia. El concejal de Obras y Servicios, José 
Ramón Tárrega, recordaba que "aunque la zona 
está afectada por planes urbanísticos en trámite 
hemos considerado oportuno mejorar el asfalto 
que presentaba unas condiciones no óptimas y 
así mejorar el entorno de una zona donde residen 
centenares de vinarocenses': 

Batalla acusa l'equip de govern de 
"posar excuses davant deis 
seus errors" 

Redacció 

El regidor d'Esquerra Republicana a I'Ajuntament de Vinares, Lluis 
Batalla ha acusat al PP de Vinares de "no contestar les preguntes 
que fa l'oposició i amagar-se en !'arrogancia del que no sap que 
contestar per no reconeixer els errors". Batalla ha indicat que 
"portem tres anys de mediocritat en l'equip de govern, amb 
excuses davant deis seus errors'; preguntant-se "si és l'equip de 
govern que més ha gastat en desinsectació, perqué ha hagut 
més mosquits que mai" i que "si és l'equip de govern que més 
ha estalviat en la gestió de l'enllumenat públic, perqué hi ha 
més faroles apagades que mai': També es pregunta "perqué si és 
l'equip de govern que més gasta en lluita contra rosegadors, hi 
ha més rates que mai" i "perqué o s'han fet netejar els embornals': 
D'altra banda, Batalla considera que certs actes programats 
a la celebració de la Carta Pobla desvirtuen 1' essencia de la 
celebració. En aquest sentit, assenyala que "un deis fets més 
incomprensibles amb un acte tan significatiu com recordar les 
nostres senyes d'identitat és coincidir i apuntar-se a que el 29 
de setembre, i durant varis dies, sigue Dia Mundial de la Tapa': 
Tambñe considera Batalla que l'equip de govern "té al cap una 
mena de fer política tendent a farcir com siga, els actes que 
organitza': 1 conclou que "la quantitat no pot imposar-se a la 
qualitat, perqué dilueix el moti u de la celebració': 

4 octubre de 2014 

El Ayuntamiento mejora las 
aceras de la avenida libertad 
El Ayuntamiento de Vinares a través de la 
concejalía de Obras y Servicios está procediendo 
a la reparación de diferentes tramos de la acera de 
la avenida Libertad que presentaban deficiencias. 
El edil de Obras y Servicios, José Ramón Tárrega, 
afirmaba que "la avenida Libertad es una de 
las principales arterías de la ciudad y por ello 
actuamos con celeridad ante situaciones que 
podrían representar un peligro para los peatones". 

Plaza San Antonio, 20 Bis 
T. 964 450 248 
Vi na ros 
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El TSJCV condena al Jurado Provincial de Expropiación a justipreciar una finca 
de la zona verde de la avenida Juan XXIII en el plazo de seis meses 
Los propi etarios se acog ieron a la expropiación forzosa en 20 11 , antes de qu e el ac tu al eq uipo de gobi erno aco metiera la re fo rma de l Plan Ge neral 

El Ayuntamiento de Vinaros podría volver a en
frentarse a una nueva sentencia millonaria de 
expropiación forzosa de unas fincas de la zona 
verde de Juan XXIII. La sala de lo contencioso ad
ministrativo del Tribunal Superior de Justicia de 
la Comunidad Valenciana (TSJCV) ha condenado 
al Jurado Provincial de Expropiación a justipreciar 
en el periodo máximo de seis meses unas parcelas 
de la zona verde de esta avenida conforme a las 
hojas de aprecio que presentaron los propietarios 
y el Ayuntamiento en el año 2011, antes de las 
elecciones municipales, y por lo tanto con ante
rioridad a que el consistorio impulsara la reforma 
del Plan General de Ordenación Urbana (PGOU) 
para frenar este tipo de expropiaciones. El TSJCV 
estima que el propietario solicitó la expropiación 
forzosa de los terrenos varios meses antes de que 
el Ayuntamiento de Vi na ros suspendiera los proce
sos expropiatorios para modificar el PGOU y que el 
Jurado Provincial de Expropiación debió haberlas 
valorado cuando le fue solicitado. 
Según se explica en los fundamentos jurídicos de la 

condena ahora a justipreciar las parcelas conforme 
a las hojas de aprecio presentadas por las partes 
en el plazo de seis meses. Contra la sentencia cabe 
recurso de casación. 
Romeu mostró su sorpresa por el hecho que el 
Jurado de expropiación hubiera decidido aceptar 
no proceder a tramitar el expediente hasta que el 
Ayuntamiento resolviera la situación del PGOU. Y 
concluyó que "sentencias derivadas del PGOU de 
2001 han ido cayendo en cascada en anteriores 
corporaciones, y siguen cayendo en la corporación 
actual. Esta situación no deseable y que lastra las 
arcas municipales, ha sido la argumentación que 
el alcalde y el edil de Hacienda han utilizado para 
acusar con la deuda a los anteriores equipos de go
bierno. Y la solución a las expropiaciones de esta 

Terrenos de la avenida Juan XXIII zona verde está demostrado que no se soluciona 
con una modificación del PGOU': 

sentencia, que dio a conocer el portavoz del PSPV de 
Vi na ros, Jordi Romeu, el propietario solicitó el18 de 
mayo de 2011 al Ayuntamiento de Vi na ros la expro
piación de la finca situada en la Avenida Juan XXIII, 
clasificada como zona verde en el PGOU de 2001. 
Se inició el expediente y en julio el Ayuntamiento 
comunicó su hoja de aprecio, pero los propietarios 
manifestaron su disconformidad con la propuesta y 
solicitaron que se remitiera al Justiprecio. El propie
tario solicitaba 6,4 millones y el Ayuntamiento valo
ró las fincas con 2 millones. Según el auto, "en lugar 
de remitir el expediente, el Ayuntamiento lo retiene, 
solicitando el propietario mediante instancia el 14 
de noviembre de 2011 al Justiprecio que resolviera 
el expediente': Diez días más tarde, el24 de noviem
bre, el consistorio vinarocense aprobó en pleno la 
suspensión del proceso expropiatorio y el Jurado 
Provincial "aceptando la tesis del Ayuntamiento 
acuerda no proceder a tramitar el expediente hasta 
que el Ayuntamiento resuelva': 
El TSJCV considera que el Jurado Provincial de Ex
propiación debió haber valorado los terrenos y lo 

Por su parte, el edil de Hacienda, Juan Amat, con
testó a Romeu que la resolución recibida dice que 
el titular de los terrenos tiene derecho a que con
tinúen los trámites de expropiación al haberlos 
solicitado en 2011, con anterioridad a que este 
equipo de gobierno accediera a la alcaldía, y por lo 
tanto, antes de la aplicación de las modificaciones 
del PGOU. Amat dijo en este sentido que la sen
tencia no cuestiona las medidas impulsadas por el 
equipo de gobierno para frenar estas expropiacio
nes millonarias, aunque en este caso concreto no 
puede aplicarse al haber solicitado el propietario 
la expropiación con anterioridad a haberse pues
to en marcha dichas medidas. "Esta sentencia no 
sólo no desacredita las medidas impulsadas por 
este equipo de gobierno para frenar este tipo de 
expropiaciones, sino que evidencia la dejadez e in
eficacia de PSOE y PVI'; señaló Amat, que recordó 
que "desde la modificación del PGOU no ha habi
do ninguna solicitud de expropiación, porque los 
particulares saben que no se les pagará con dinero, 
sino con aprovechamiento urbanístico". 

Romeu y Balada aseguran que en 
la expropiación del corral de 
Batet "hay dudas que aclarar" 

El exalcalde y ex edil de Urbanismo, 
Javier Balada, ha vuelto a compare
cer públicamente, junto al portavoz 
del PSPV de Vinaros, Jordi Romeu, 
para defender la gestión del equipo 
de gobierno de PSOE y PVI con res
pecto a la expropiación de la cono
cida zona del corral de Batet y ase
gurar que "hay dudas que aclarar" 
en la gestión realizada por el actual 
equipo de gobierno al respecto. 
Cabe recordar que existe una sen
tencia que obliga al Ayuntamiento 
a pagar los intereses de esta expro
piación, de más de medio millón de 
euros, a los propietarios. Balada y 
Romeu se preguntaron "por qué el 
actual equipo de gobierno no in
cluyó este inmueble en la modifica
ción del PGOU que permite que los 
suelos clasificados como dotacio
nales sean adscritos a suelos urba
nizables pendientes de desarrollo, 

con el fin de evitar expropiaciones 
millonarias". 
El exalcalde también se preguntó 
"por qué no se recurrió la sentencia 
que obligaba a pagar estos intereses". 
También mostró su sorpresa Balada 
por el acuerdo del calendario de pagos 
al que llega la parte afectada con el 
ayuntamiento."Seacuerda pagar75.000 
euros el año pasado, otros 75.000 euros 
este año y el resto de la deuda, casi 
medio millón, en septiembre de 2015, 
cuando acceda el próximo equipo de 
gobierno'; concluyó. 

Jordi Romeu y Javier Balada 

Por su parte, Romeu señaló que 
"lo primero que hizo Amat cuando 
entró a gobernar fue ir a los servicios 
técnicos a interesarse por el pago 
de los intereses, y lo segundo quitar 
el cartel que había en la fachada de 
su propiedad donde se indicaba el 
importe por el que se había tenido 
que adquirir la propiedad". 
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ACTUALITAT 

Bloc Compromís presenta al·legacions a la modificació del PGOU que afecta a la 
zona de Machaco en considerar que es faria "un atemptat al patrimoni" --

§BLO~ 
Vinares 

------

X Flores Oomenec Fontanet 

El grup municipal de Bloc Compromís ha presen
tat al·legacions a la modificació número 35 del Pla 
General d'Ordenació Urbana (PGOU}, que afee-

ta a la zona coneguda com de Machaco, i que es 
troba en període d'exposició pública. El portaveu 
municipal del partit, Doménec Fontanet, va con
siderar que, de realitzar-se aquesta modificació, 
"es faria un atemptat al patrimoni de Vinares': 
Entre les raons argumentades per Bloc Compromís 
en l'al ·legació, apunten que el PGOU d iu textual
ment que "el valor patrimonial de Vi na ros resideix 
en el conjunt, en l'escena urbana consolidada du
rant molts anys i segles d'historia, perla qual cosa 
ha de posar-se emfasi en la conservació de panys 
de fa<;:ana complets el més amplis possibles:' 
També es recolzen en elllibre de !'historiador Baila 
Pallarés sobre l'evolució urbana de Vinares per re
cordar que el carrer de I'Angel, una de les afectades 
en la modificació, "ja existia l'any 1646': 

També recorden des de Bloc Compromís que encara 
que la Casa Ayguals, bé de rellevancia local, no que
daria afectada segons aquesta modificació del PGOU, 
"si que afectaria al seu entorn, i existeix un decret 
autonomic, que prescriu la seva protecció': També 
s'argumenta en aquesta al·legació que "la modifica
ció puntual es realitza per aconseguir un terreny dota
cional que considerem que no és prioritari'; i que per 
obtenir-ho "no és necessari tirar 400 anys d'historia': 
Finalment, argumenten com a una raó fonamental 
que per endre<;:ar la zona s'haura d'esfondrar alguns 
habitatges i desallotjarve·lns que"en la seva majoria no 
volen marxar-se perque porten molts anys vivint allí': 
Fontanet també va lamentar que Vinares no estés 
inclosa amb cap inversión en el pla d 'obres i serveis 
de la Diputació. 

El PVI pide que se retire la venta de las fincas de Soterranyes 
X Flores 

la que decida si se puede o no impulsar el resto de 
fases, además de la primera, como suelo industrial. 
Además, señaló que "el problema puede hacerse 
más grande si el Ministerio de Industria pide que 
se le devuelva el dinero invertido al no haberse 
destinado a suelo industrial y poner ahora los 
terrenos a la venta': 

ni 

Carlos Roger y Maria Dolores Mira/les 

El Partit de Vi na ros lndependent (PVI) ha pedido al 
equipo de gobierno que paralice la venta de fincas 
de Soterranyes al considerar que"a pocos meses de 
las elecciones no se puede tomar una decisión así, 
porque hipoteca al próximo equipo de gobierno, 
que es quien debería decidir': Carlos Roger 
también indicó que "no se entiende que se pongan 
a la venta fincas de la cuarta fase de este polígono, 
porque creemos que no tienen ningún tipo de 
problema para convertirse en suelo industrial': 
Según Roger, debe retirarse la venta de todas 
estas fincas, para que sea la próxima corporación 

También dijo Roger que esta venta supondrá 
pérdidas del patrimonio municipal. "Compramos 
las fincas a 6 euros el metro cuadrado, y ahora se 
ponen a la venta a 2,5 euros el metro cuadrado; es 
decir que el ayuntamiento invirtió 2,3 millones en 

la compra de 15 fincas y ahora se quieren vender 
por 1,5 millones, con lo que se perdería más de un 
35% de la inversión realizada'; indicó. 

l'assemblea del ve"inat afectat pel soroll es reuneix amb els representants deis partits polítics 
El passat dia 30 de setembre es va 
celebrar una assemblea ve"lnal deis 
afectats pel soroll a la que estaven 
convidats els partits polítics amb re
presentació a Vi na ros, a la que van van 
acudir totes les agrupacions, a excep
ció deSloe Compromís. 
Els ve"lns afectats van constatar en 
l'assemblea "que tothom assumia el 
problema que patim aquells a qui el 
soroll no ens deixa descansar i per so
lucionar-ha el que s'ha de fer és el que 
demanem des de la plataforma, que es 
fase complir les ordenances, normes, 
lleis, etc. dictades des de tots els a m bits, 
locals, autonomics i estatals': 
La polémica, segons indiquen, "va sorgir 

quan van dir molts deis presents que 
l'equip de govern municipal no les fa 
complir'; una opinió de la que va discre
par el representant de l'equip de govern, 
Lluis Gandia. Des de l'assemblea s'ha 
informat que "una de les propostes va 
ser potenciar la comissió de festes. Es va 
ten ir ciar que les festes s'han de fer pero 
que s'han de buscar alternatives. També 
van sortir altres indrets com a possibles 
llocs per desubicar-les, pero I'Ajuntament 
ha de controlar el soroll i és des d'allí on 
s'han de prendre les decisions i la inicia
tiva que corresponga per apaivagar les 
estridencies i minorar la pressió d'actes 
que pateix la zona. Són a ells, els que ens 
governen, a qui els correspon': 

COMPREM OR 
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També es va parlar "de mesurar els deci
bels a les cases i que des de I'Ajuntament 
van dir que no es fan perque no valen per 
a res; va ser degudament contestat dient 
que no calia cap medidor sois la presen
cia i verificació d'un soroll insuportable 
ha de fer moure en primera instancia a 
la policia per intentar donar solucionar el 
problema i descans al ve·lnat': 

Per acabar, des de l'assemblea es va 
instar a que les solucions "no poden 
tardar massa temps dones el calen
dari va passant i d'aquí a quatre dies 
tornem a ser a Carnaval i els ve"lns no 
volem tornar a passar nits en vela': 
La plataforma es seguira reunint tots 
els dilluns a partir de les 20.30 a la 
Casa de la Cultura. 
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Vi na ros participa al Dia Mundial de la Tapa 
amb una ruta per 16 establiments 
Aqu ell s que rea litzen la ruta podran votar la millor tapa i entratan al so rteig d' una camera 
de fotos am b connexió a Intern et 

Elisabet Fernández 

Vinarós es suma a la celebració del Dia Mundial de la 
Tapa, una iniciativa de Saborea España i Turespaña, 
amb una ruta de tapes que es podra realitzar des 
del 29 de setembre fins al 12 d'octubre. Setze 
establiments ofereixen dues tapes, que poden 
degustar a un preu de 3 euros, per una tapa i beguda. 
La regidora de Turisme de Vinarós, Elisabet Fernández, 
recordava que "Vinarós es troba integrada en Saborea 
España, dins la nostra promoció com a destinació 
gastronómica i, per aixó, ens resulta molt interessant 

participar en iniciatives com aquesta". 
A la guia editada perla Regidoria de Turisme apareixen 
les imatges de totes les tapes que s'ofereixen, així com 
les dades deis establiments participants -direcció, 
horari en que se serviran les tapes, etc.-. A més, a la part 
posterior apareixen els espais en els quals imprimir 
els segells deis establiments participants als quals es 
vaja a degustar les tapes, podent votar la que més ens 
haja agradat. Per votar, cal segellar un mínim de set 
establiments. Un cop emes el vot, es podra dipositar a 
la Tourist lnfo. Els cent primers rebran una motxilla de 
Turisme Vinarós, amb material promociona! i entre tots 
els participants se sortejara una camera de fotos amb 
connexió a Internet, oferta per FotoprixVinarós. 
L'edil de Turisme ha insistit en "el dinamisme del 
sector hostaler de Vinarós, que es veu en la notable 
participació d'aquesta ruta. Des del consistori, 
treballem amb ells de forma conjunta perque és 
un sector que genera llocs de treball, cosa molt 
important en aquests temps". 
Des de Saborea España, dins deis actes dedicats 
al Dia Mundial de la Tapa, també s'organitza el 
concurs fotografic "Momentos con gusto: Saborea 
la tapa" les bases del qual es poden consultar a 
www.diamundialdelatapa.es. 

Frater de Vi na ros apertura de curso 2014/2o15 El pasado día 27, en el magnífico marco de costumbre, 
en plena naturaleza y rodeado del más ecológico 
"verde de la esperanza'; La Frater inauguró el nuevo 
curso, viviendo familiarmente el presente, disfrutando 
de una entrañable jornada y, apostando por un 
futuro que, desde el punto de vista cristiano, siempre 
se observa en manos de la providencia y en la mejor 
disposición de ser aceptado con plena conformidad. 
La Frater se congratula de haber sabido correr a la 
par de la evolución de los tiempos, en favor de la 
pervivencia, siempre con el apoyo de mucha gente 
y también, de manera muy especial, por la buena 
disposición de la Consellería de "Benestar Social" 
que durante todas las legislaturas ha proporcionado 
la oportunidad de disponer de un Local Social, a 
compartir con la Asociación COCEMFE, donde poder 
realizar las actividades. La Frater quiere expresar su 
más sincero agradecimiento por ello. 
"La foto refleja el recuerdo de un reciente y grato encuentro': 

Acciónate, una iniciativa de apoyo y trabajo para empresas y particulares 

Acciónate fue por sus promotores, Agustín 
Castejón y Marc Bellés en el Vinalab 

El pasado viernes 26, en el Vinalab, se presentó el 
proyecto "Acciónate" por sus promotores, Agustín 
Castejón con experiencia empresarial de más de 

¡,o 

35 años, y Marc Bellés joven experto en finanzas. 
Los asistentes, que llenaron totalmente el salón 
de actos del local, con amplia representación 
de los estamentos económicos, sociales y 
políticos, pudieron conocer de primera mano 
esta iniciativa que se basa en aportar soluciones 
reales tanto a particulares como a empresas, así 
como localizar oportunidades y posibilidades 
siempre a base de trabajo mutuo, con sencillez 
y con responsabilidad . 
El proyecto consta de cuatro apartados, "Contigo" 
está destinada al apoyo empresarial de una forma 
personalizada, profesional y confidencial. 
"Networking'; que fomenta el unir a personas con 
inquietudes y problemática similar en foros de 
formación, debate e interconexión, tanto de forma 
presencial como por internet. Estos foros son: 
"First" para jóvenes, "40/ 50" para mediana edad, 

del cual se realizará su primera reunión el sábado 4 
de octubre en Vinalab. El tercer foro es "Reference" 
potente herramienta comercial paralela. 
También se busca poder aprovechar todas las 
posibilidades de trabajo por pequeña que sea, y que 
sirva de trampolín para futuras empresas o autónomos. 
Este apartado se denomina "Micro Trabajo" 
La otra iniciativa es "Auna" que multiplica 
oportunidades, contactando de forma personal 
posibles inversores de dinero, infraestructuras y 
locales con los emprendedores con proyectos. 
Esperemos que esta interesante iniciativa tenga 
éxito y ayude a empresas, emprendedores, así 
como personas que quieren entrar en el mundo 
laboral y profesional, a conseguir sus objetivos, 
que tanto hacen falta en estos tiempos. 
Enhorabuena por esta iniciativa que para Vinarós 
tendrá su sede en el Vinalab. 



Bar~ a La Penya Barc;a Vinarós al Camp No u 
disfrutant el Barc;a 6- O Granada. 
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CURS DE PRIMERS 
AUXILIS 

Peral14 
d'octubre, en 

Creu Roja Vinaros 
comen~ara un Curs 
de Primers Auxilis. 

Felicidades En el bar del Hogar Municipal del Jubilado también se 
saben montar sus cumpleaños los extrabajadores de la 
empresa Cemenmar. Felicidades Sebastian 

Els interessats poden 
informar-se pel matí 

(de 10 a 14 hores) 
passant per la seu 
(el Carreró s/n), o 
trucant al número 

964459464. Grades. 

Vinarossencs a la 87 Travessia al port de Barcelona. 
Felipe Fonellosa 3° Masters 60 
Manolo Falcó, 11 o Masters 60 
Toni Ayza, 17° Masters 50 

Ona Messeger Waterpolista 
Manolo Toni y Felipe, con Lidia y Conrad padres de Ona Messeger, 
waterpolista meda lla de plata en Londres'12, meda lla de Oro 
mundia l Barcelona'13 y medal la de Oro Europeo de Budapest 

Dialogando se entiende la gente. 

El próximo dia 4 de octubre,Ei ian y David 
empiezan un nuevo camino juntos. 
Vuestra familia y amigos os deseamos 
toda la felicidad del mundo. 

Busque la solución a cualquier 
conflicto con terceros 

Rafael Fdez. de Vega 
MEDIADOR 

ABOGADO 

a través de un mediador. ·25 afias de expe1·iencia· 

Infórmese sin compromiso 
~-------------- --------------------
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L'octubre mai no és fred, 
amb borregó i foguet 
l.' octubre fred, mata el cuquet 
Si a !'octubre plou, el rovelló mou 
Octubre tronat, hivern nevat 

TU fOTO O 
pUBLICIDAD 

AQUI 

6xzo cm 

A !'octubre la llana creix i el fred neix 
Quan el desé mes ha arribat, sembra ordi, 
ségol i blat 
De l'aigua d'octubre i del sol de maig, en 
neix el blat 

4 d'octubre- sant Francesc d'Assís 

PERSONALIZADOS 
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Sobremesa 

21 x 10 cm 
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Prudente 
Río, que sin darte cuenta, 
has nacido en la montaña 
de blanca nieve por madre, 
que al serlo, dulcemente 
se reconvierte en agua. 

Desciendes precipitado 
sin que tu murmullo calle, 
hasta que con suavidad 
te recuestas en el valle 

Aguas limpias, crista linas 
que caminas a los mares, 
iháblame de lo que ves! 
de los pueblos y ciudades, 
de las aldeas perdidas, 
de casti llos medieva les. 

¡Cuéntame historias de ricos, 
y también de miserables! 
Si en tus aguas hay ondinas 
o sirenas adorables. 
Si el odio vive en tus aguas 
o el amor es el que va le. 

Río, que sereno corres 
por meandros y barrancas, 
no dices lo que por ahí ves; 
por prudencia te lo ca llas. 

Habrá que pdirle al mar, 
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que nos cuente tus andanzas, 
pero dudamos que él, 
esté dispuesto a narrarlas. 

Carlos García Gallardo 

A lataula desant Frances~on hi mengen ~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 
dos hi mengen tres 
A sant Francesc, agarra l'escopet i ves 
La tardor segura, sant Francesc la procura 
La cordonada de sant Francesc, cap any 

no pot faltar, o per terra o per mar 
De mal d'amor els metges no en curen 
Coma re i doctor a gust del consumidor 
Quan piula !'animal d 'aigua agafa 

paraigua 
L'alegria esta en lo bon v iure 
Dona i vinya donen a l'home alegria 
Planta, sembra i cria i viu ras amb alegria 



Amparo Forés Ruiz cumple 100 años 

Amparo Forés Ruiz cumplido esta 
semana los 100 años en el Hogar 
Sant Sebastián, en compañía del 
resto de residentes y de las Her
manas que gestionan el centro. La 
concejala de Sanidad, Mar Medi-

na, felicitó a Amparo y afirmó que 
"por suerte cada vez venimos más 
a menudo a ce lebrar los aniversa
rios de personas que superan los 
100 años y eso debe ser motivo de 
alegría para todos". 

O K 
¿VOLV!R A EMPEZAR? 
Re.c:onocimiento del nuevo entorno 
Salida profesionaL alternativa' y oportunidades 
ft~nventar tu empre~ 
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4 octubre de 2014 

La peña Pan y Toros informa a sus 
socios y simpatizantes que pueden 
pasar por la peña, a recoger la lotería de 
Navidad. (Consultar con el abastecedor) 

CURS DE PRIMERS AUXILIS 
Per al 14 d'octubre, en Creu Roja Vinaros 

comenc;:ara un Curs de Primers Auxilis. Els interessats 
poden informar-se pel matí (de 1 O a 14 hores) 
passant per la seu {e/ Carreró s/n), o trucant al 
número 964459464. Grades. L--==:=> 

PARA VICENTE 
El viejo árbol se ha ido 
ya nunca más vo lverá 
pero han quedado sus frutos 
esos si perduraran. 
Perduraran con la edad 
con el tiempo irán cambiando 
pero nunca morirán y 
otros brotes nacerán. 
El árbol verde crecerá 
pronto florecerá 
y sacará verdes frutos 
esos sí que aguantarán. 
Aguantarán el invierno 

del f rio y de la humedad 
porque el viejo árbol sabe 
que aunque sea viejo 
siempre en nuestro corazón 
estará. 
El sol se puede eclipsar 
la luna puede no brillar 
pero tú siempre brillarás 
dentro de mi corazón. 
Nunca pude imaginar 
lo que lo llegue a querer 
porque ahora que no está 
me acuerdo mucho de él. 

MARISOL. 

ESPAÑA 

NIHIL PRIUS F'IOE 

NOTARIO 

Doña MARÍA JOSÉ SERRANO CANTÍN 

N otario de Vinaros 

INFORMA: 

Que su oficina notarial se ha trasladado a la 
siguiente dirección: 

Cl Doctor Fleming, número 2-Bis, piso 4° 
(esquina a C/ Socorro). 
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Vinaros va celeb rar d illuns, 29 de setembre, 
els seus 773 anys d 'historia amb el 
lliurament de la XIV menció Grinyó Ba lleste r 
a I'Assoc iac ió Cu ltu ral Am ics de Vina ros, 
coma acte centra l. L'ent itat era reconeguda 
per I'Aj untament de Vinaros per haver 
aj udat a man tenir v iva i d ifondre la histor ia, 
la cu ltu ra i les t radicions de Vi na ros, tal com 
recu llen les bases de la menc ió. El sa ló de 
plens del consisto ri aco ll ia l'acte oficia l, amb 
la presencia de la co rporació municipa l, 
reines i dames de la Fira i Festes de Sa nt 
Joa n i Sa nt Pe re i nombrós públi c. 

El regidor de Cultura, Lluís Gandia, feia incidencia 
en el fet que "Amics de Vinaros ha vetllat pel 
patrimoni de la nostra ciutat de forma constant, 
ha editat desenes de publicacions sense les quals 
avui no entendriem moltes coses del nostre passat, 
present i futur i ha exercit de guardiana de tot el 
que molts no valoraven ". Gandia recordava que 
"l'entitat va mantenir des de 1976 fins 2004 un 
Museu obert a la ciutat, una paraula, la de Museu, 
que, des de llavors no podem pronunciar perqué 
no tenim encara que aspirem a poder tornar-la a 
nomenar en els proxims mesos". També va recordar 
les seues publicacions, com la biblioteca Mare 
Nostrum i la revista Fonoll, a més deis concursos 
d'Aquarel·la Puig Roda, el premi d'investigació 
histórica Borras Jarque o l'organització de la Nit 
de la Cultura. "Les meues felicitacions a tots 
aquells que durant els 40 anys d'existencia han 
format part d'Amics de Vinaros. Heu treballat per 
recuperar la historia i el patrimoni de Vinaros, i 
heu aconseguit que dins d'unes decades, aquells 
que treballen per difondre la nostra hisf roia, 
hagin de parlar de la tasca duta a terme per Amics 
de Vi na ros'; va concloure. 
El president d'Amics de Vinaros, José Luis Pascual, 

1 .. 

agra·la a la corporació municipal "haver decidit, de 
forma unanime, fer-nos mereixedors d'aquesta 
distinció, que per la nostra entitat és el maxim al 
que podiem aspirar, perqué és en essencia el poble 
mateix la que l'atorga" i destacava "la implicació i 
actitud oberta que hem trobat a I'Ajuntament de 
Vinaros, en els últims tres anys, personificada en 
!'Alcalde, Juan Bautista Juan, un apassionat de la 
historia local que ha pres decisions molt valentes, 
en temes de patrimoni". Pascual va fer un repas per 
la historia de l'associació, des del seu naixement, 
recordant el primer president de l'associació José 
Valls, el treball prioritari d'escometre la revisió 
de la Historia de Vinaros de Borras Jarque, i la 
instalació de l'associació com a seu a la capella de 
santa Victoria, sent alcalde Luis Franco, recordant 
que per acord de pie aquell espai es va convertir 
en seu de l'associació i museu municipal. "Fins 
a l'any 2005, quan per decret d'alcaldia vam ser 
desallotjats de manera fulminant i el més greu és 
que es va dispersar sen se control tot el material de 
propietat municipal que allí salvaguardavem i que 
encara avui es troben a diferents dependencies'; va 
indicar. Va ser aquest any quan es va inaugurar la 
nova seu social de l'entitat al carrer de 5ant Ramon. 
El president d'Amics de Vinaros va fer un repas 
en xifres de l'activitat de l'associació, amb 73 
publicacions i més d'un centenar d'articles 
d'investigació en prensa local, 112 exposicions i una 
trentena de col·loquis i congressos i taules rodones, 
recuperacions i restauracions de patrimoni, com 
l'antiga bandera de la Sociedad Musical La Alianza, 
la bandera la vila de 1654, el carro de bombers 
de 1877, les portalades de Febrer de la Torre i la 
casa de Montesa, el canó de la plac,:a sant Agustí, 
excavacions al poblat iberic, etc. Respecte als eixos 
centrals que han marcat l'activitat de l'assocaició 
per presidencies, de 1976 a 1991, sent president 
José Va lis, es va publicar la revisió de la Historia de 
Vi na ros de Borras Jarque, es van fer cinc mostres de 
records vinarossencs que van su posar per primera 

4 tubrt' de 1S 4 

Amics de 
Vi na rOs rep 
el Grinyó 
Ballester 
per la se u a 
defensa de la 
historia i el 
patrimoni local 
El saló de plens del consistori aculll'acte 

oficial de lliurament de la distinció 

vegada la posada en valor del nostre patrimoni 
cultural i a petició de l'ajuntament es va iniciar 
l'expedient peral canvi de nom oficial del poble, de 
Vinaroz a Vinaros. De 1992 a 2005, sent president 
Arturo Oliver, es va fer la proposta de cataleg de 
bens immobles d'interes cultural de Vinaros, el 
primer inventari de materials dipositats al museu, 
un treball realitzat per Esther Forner i Laia Llorach 
i que es continua a dia d'avui, es va microfilmar 
la prensa hisfroica de Vinaros per digitalitzar-la i 
es van recuperar importants peces del patrimoni 
col·lectiu. De 2006 fins l'actualitat, sent president 
José Luis Pascual, destaca !'apertura de l'entitat 
a la societat vinarossenca, la inauguració de la 
nova seu social, un notable increment de socis, 
la consolidació de la biblioteca Mare Nostrum i el 
naixement de la revista Fonoll, a més de la creació 
deis premis d'investigació, aquarel ·la i narrativa. 
S'ha creat també la Vinapedia, obra de consulta a 
través d'internet, entre altres coses. 
Pascual recordava també els projectes en els 
quals, ara per ara, treballen de forma conjunta 
Amics de Vinaros i el consistori: la digitalització 
del Setmanari Vinaros, excavacions i posada en 
valor del poblat iber del Puig de la Misericordia, 
descobriment i posada en valor de les muralles 
medievals i realització de l'inventari de la col·lecció 
museística municipal. Pascual reclamava també la 
creació d'un "museu municipal que es convertisca 
en un espai obert i motor de la nostra cultura". 
L'Aicalde, Juan Bautista Juan, afirmava, en la 
seua intervenció, que "aquesta menció Grinyó 
Ballester no pot ser més merescuda, com 
demostra la trajectoria que ha signat, en els seus 
gairebé quaranta anys d'historia, aquesta entitat, 
que no ha defallit mai i que sempre ha realitzat 
activitats i ha investigat sobre la nostra ciutat ". 
Juan tancava l'acte animant als Amics de Vi na ros 
"a seguir treballant per la cultura, el patrimoni i 
la historia de Vi na ros". 
L'acte va ser presentat pel periodista Bartomeu Roig. 



El Te Deum i el repartiment del pastís d'aniversari 
culminen els actes del Dia de la Carta Pobla 
Els actes de commemoració del 773 aniversari de Vi na ros continuen els propers dies 

Els actes de commemoració del Dia 
de la Carta Pobla conclo"fen amb la 
celebració d'un Te Deum, presidit pel 
bisbe de la diócesi de Tortosa, Enrique 
Benavent, que tenia lloc a la (apella de 
la Comunió. ~acte religiós solemne, amb 
l'acompanyament musical de I'Orfeó 
Vinarossenc, comptava ambla presencia 
deis representants consistorials i de 
l'entitat reconeguda amb la menció 
Grinyó Ballester, Amics de Vinarós. 
Després del Te Deum, la pla<;:a Parroquial 
acollia el repartiment del pastís del 773 
aniversari de Vinarós. Per a l'ocasió, el 
Grup de Pastisseria elaborava 1.500 
racions de bescuit i me renga, distribu'fdes 
en diverses pastissos guarnits amb les 
diferents relíquies i imatges recuperades 

i exposades a l'exposició 'Pulchra 
Magistri' de La Llum de la lmatges, que 
es pot veure des del passat any i fins al 
mes de novembre a l'església Arxiprestal. 
Al centre, es podía veure una gran 
imatge amb el campanar. Nombrosos 
ve'l'ns participaven al repartiment del 
pastís i es reunien entorn d'ell, al costat 
de la corporació i les reines i dames de 
la Fira i Festes, per celebrar que Vinarós 
compleix un any més des de l'emissió de 
la seua carta fundacional. 
Els actes al voltant de la commemoració 
de la Carta Pobla no finalitzen ja que els 
propers dies tindran lloc exposicions 
fotografiques, conferencies, la presentació 
de la digitalització del Setmanari Vinarós i 
teatre, entre un ampli programa. 
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L'auditori municipal Ayguals de lzco acull 
l'exposició fotogratica "Nanos i gegants: 70 anys 
en imatges'; que va ser inaugurada per l'edil de 
Cultura, Lluís Gandia, i el cap de colla, Jordi Beltrán. 
La m ostra reuneix una petita part de les fotografies 
recopilades fins al moment sobre els 70 anys 
d'existencia de la colla i al mateix temps s'ofereix 
la possibilitat al visitant de triar mitjan~ant una 

votació el cartell de la trobada del proper any. 
Lluís Gandia afirmava durant la presentació que 
"els vinarossencs quan pensem en les festes 
pensem en la traca, els bous i els nanos i gegants, 
formen part de la nostra festa, de la nostra tradició 
i per aixo des de I'Ajuntament tenen tot el suport". 
Gandia destacava també "les cares d'il·lusió no 
només deis més menuts sinó de molts vinarossencs 
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que quan veuen passar a la colla es transporten 
a quan ells eren petits i solament per aixo ja és 
impagable el treball que realitzen". 
De la seva banda el cap de colla, Jordi Beltrán, 
recordava que els nanos i gegants "són propietat 
municipal i per aixo agra·l·m el suport que se'ns 
brinda perqué puguem fer alió que ens agrada i 
que seguirem fent en un futur". 

la 11 trobada de danses infantils reuneix a més de 300 persones 
El passeig marítim de Vi na ros va acollir dissabte 
passat la 11 trobada de danses infantils amb 
moti"u de les celebracions del 773 aniversari 
de la ciutat aconseguint reunir a més de 300 
persones que van gaudir amb l'art de tots els 
grups participants. 
Aquesta segona trobada de danses infantils ha 
estat organitzada per Les Camaraes de Vinares i 
va comptar amb la presencia deis grups de Santa 

"Gentsana i Olé" 
nos emocionó de nuevo 

Rtdut vn 

El pasado fin de semana tuvimos el placer de 
disfrutar de nuevo del espectáculo que Gentsana 
ofreció en el Auditorio Municipal. La obra y la 
vida de Joaquín Sorolla, fueron esta vez los que 
provocaron la inspiración a Carmen, Lara, Mireia 
y Eva, para crear tan maravillosas coreografías, 
así como también fuente de inspiración para el 
guitarrista que les acompañó en estas funciones, 
Manuel Carrasco, personaje dispuesto y artista 
hasta la médula, digno de admiración . También 
participaron junto a los más de 50 alumnos 

Magdalena de Pul pis, Gllig i el Centre Aragonés de 
Vi na ros a més deis organitzadors. 
Després de la concentració que es va realitzar 
a la pla~a Parroquial tots els grups van desfilar 
fins al passeig marítim on es va iniciar la trobada 
amb el grup de Santa Magdalena que va anar 
llargament aplaudit. Seguidament va actuar el 
grup de Calig que va donar pas al grup infantil 
del Centre Aragónes de Vinares. L'actuació deis 

del gimnasio Gentsana, Michael Pau y Jennifer 
Senen, componentes de "Les Camaraes" y 
expertos en danzas regionales. Entre todos 
consiguieron transportarnos a otros tiempos, 
otras ciudades y a otra vida. Nos hicieron valorar 
nuestra tierra y nuestro arte, nos impregnaron 

més menuts de les Camaraes va tancar un acte 
que va comptar amb més de 300 assistents 
i en el qual va estar present l'edil de Cultura 
de I'Ajuntament de Vinares, Lluís Gandia. 
Gandia manifestava després de la finalització de 
la trobada que "hem de felicitar a tots els grups 
que han intervingut i sobretot als Camaraes per 
consolidar una trobada en el qual tant ells com 
I'Ajuntament hem posat moltíssima il·lusió i treball". 

de una cultura que sin darnos cuenta llevamos 
en los genes. Teniendo al alcance de la mano, 
en nuestra propia ciudad, actos de tanta calidad 
como el acontecido, es un pecado quedarse en 
casa, porque ya se sabe .. . ... una imagen vale 
más que mil palabras. 
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Una exposició de documents de I'Arxiu Historie de Vinaros m ostra com signaven 
els antics notaris 
L'exposició "L'a rt de firmar documents" pod ra visitar-se a la cape lla de San ta Victoria fins el 12 d'octu bre 

La ca pella de Santa Victoria, annexa a I'Auditori 
Municipal, acull l'exposició "L'art de firmar 
documents. Una aproximació a I'Arxiu Historie 
de Vinaros", dins deis actes de commemoració 
de la Carta Pobla. Fins el12 d'octubre, es poden 
veure documents que daten deis segles XIV al 
XVIII i que mostren com els notaris de l'epoca 
signaven incorporant segells, trac;os i dibuixos 
que els distingien, tal com explicava l'arxiver 
municipal de Vi na ros, Sergio Urzainqui. 
A l'exposició, es poden veure pergamins, 
expedients de compra-venda, actes censals i fins 
a un document signat pel reí Felip 111, que fins 
ara no havien sortit de I'Arxiu Historie Municipal 
-inauguraten novembrede 2012-on es conserven 
emplac;ats en planers i encarpetats, per respectar 
les optimes condicions de temperatura, humitat 
i llum. Urzainqui destacava "el valor historie 
d'aquests documents, que demostren que els 
notaris només podien realitzar la seua activitat 

en el territori que tenien assignat, ja fos Vinaros, 
els dominis de I'Ordre de Montesa o el Regne 
de Valencia". Un altre aspecte interessant és la 
utilització del valencia, com a llengua oficial, en 
els documents signats abans de l'emissió del 
Decret de Nova Planta. 
El regidor de Cultura, Lluís Gandia, explicava 
que "traiem aquests documents i els exposem, 
amb la finalitat de donar a coneixer el valor 
del que tenim i apreciar el treball que s'esta 
realitzant a I'Arxiu Historie". Gandia agra"ia la 
col·laboració de Manuel Garcia, autor de les 
vitrines en que s'exposen els documents i 
recordava que "aquesta és la primera exposició 
que se celebra a la capella de Santa Victoria 
després del seu condicionament". En aquest 
mateix espai es podra veure, els dies 11 i 12 
d'octubre, la Carta Pobla original, per tal que 
tots els ciutadans puguen observar i coneixer 
el document fundacional de Vinaros. 

Més de 300 puntaires mostren el seu art 
en la quinzena edició de la trobada 
La pluja va obligar a t raslladar la trabada del passeig al Centre municipal de la tercera edat 

La pluja no va impedir diumenge passat 
la ceebració de la quinzena trobada de 
puntaires, organitzada pel grup de puntaires 
de I'Escola de Persones Adultes de Vinaros 
pero va obligat a traslladar l'esdeveniment 
al centre municipal de la tercera edat en lloc 
del passeig marítim. 
El regidor de Cultura, Lluís Gandia, que va 
inaugurar la trobada va agraú a les més de 

300 puntaires presents que malgrat la pluja 
haguren vingut fins a Vinaros per celebrar 
amb el col ·lectiu local aquests quinze anys 
de trobades i experiencies compartides. 
Gandia ha destacat " l'esforc;: durant molts 
dies del col·lectiu de puntaires locals perqué 
estés tot a punt i que totes les persones que 
han vingut de fora es portin un grat record 
de la nostra ciutat". 

L'arxiver municipal, Sergio Urzainqui i el 
regidor de Culutra, Lluis Gandia 

Comidas Cenas 
Primeros 

Ensalada de Queso de Cabra y Frutos Rojos 
Parrilla de Verduras del Tiempo 

Croquetas Caseras (Bacalao, jamón, Setas, Cabrales) 

Mussaka de Berenjenas y Carne 
Patatas con Salsa 4 Quesos 

Tortilla de Bacalao 
Revuelto Ajetes Tiernos y Gambas 

Segundos 
Huevos Rotos con jamón 

Puntillas con Pimientos del Padrón 
Tempura de Sepia de Playa 

Albondigas de Merluza y Salsa de Setas 
Alitas de Pollo a la Cerveza y Patatas Paja 

Bacalao Ajoarriero 
Caracoles con Conejo 

Lomo o Salchicha, Huevo y Patatas 

Postres 
Mousse de Café o Limón 

Flan de Queso o de Turrón 

l. V.A, Bebida y Pan Incluidos 

Menú 
todos los dias 

de lunes a domingo 
lOe 

Pla-;.a del Jfercado, 24- VISAROS 
Tel.: 964 45 42 71 -
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Se presenta la octava temporada del Aula de Teatre 
2600 personas vieron las obras que represen taron los al umnos el pasado mes de junio 

X ';yrr 
Jo si Ganzemüller y Lluis Gandia 

Lo que empezó en el año 2007 con el objetivo de 
recuperar la perdida tradición teatral en Vinarós se 
ha convertido en un importante motor cultural. 
El Aula de Teatre llega este año a su octava 
temporada bajo la dirección de Josi Ganzenmüller. 
Vinarós ha demostrado a lo largo de estos años que 
tenía ganas de teatro. Las más de 2600 personas 

que presenciaron las obras que representaron los 
alumnos del Aula, llenando en repetidas ocasiones 
el auditorio municipal, así lo demuestran. También 
el hecho que estas obras han sido representadas 
con éxito en varios municipios de la comarca. El 
incremento de la cantera local de actores con la 
creación del Aula de Teatre Jove el año pasado, con 
20 alumnos matriculados, es otra muestra de ello. 
Ganzenmüller mostró su satisfacción por la calidad 
y la progresión de las obras que se representan, 
apuntando que cada año son de más dificultad. 
También señaló que este año habrá nuevos 
trabajos y completamente distintos y aseguró 
que "vamos a hacer algo que nunca hemos hecho 
antes y será una sorpresa grande". Ganzenmüller 
también agradeció al Ayuntamiento de Vinarós 
"su apuesta por el teatro en unos momentos 
complicados y en los que era muy fácil dejar caer 
en el olvido este proyecto': 

Por su parte, el edil de Cultura, Lluis Gandia, ha 
destacado que "la apuesta por el teatro del equipo 
de gobierno es firme y prueba de ello es que en 
esta legislatura, con la situación económica por 
todos conocida, hemos consolidado el aula joven 
de teatro para ir creando una cantera que nutra a 
los otros dos grupos': 
Gandía ponía en valor también la figura del director 
del Aula municipal de teatro, Josi Ganzenmüller, 
resaltando que"está con nosotros desde el principio 
lo que otorga estabilidad al grupo además de ser 
la mejor persona con la que puede contar el Aula 
municipal para seguir creciendo y consolidar la 
afición por el teatro en nuestra ciudad ': 
Para el nuevo curso, que empieza el próximo 1 O de 
octubre, los interesados ya pueden matricularse 
en la biblioteca municipal con los mismos precios 
de matrícula que el pasado año, es decir, 40 euros 
para los adultos y 20 euros para el aula joven. 

Carlos Tundidor presenta '7 días de Gloria' La biblioteca acull l'exposició 'Maternitats' de I'Obra Social La Caixa 

El autor zaragozano Carlos Tundidor presentó en la biblioteca 
municipal. acompañado del edil de Cultura, Lluis Gandia, el libro 
"7 días de Gloria'~ editado por Libros Certeza. Esta historia narra 
la vida de una mujer durante una semana, después de recibir la 
protagonista dos mazazos de manera simultánea, uno referente 
a su estabilidad profesional y la otra referente a su salud. 
Con ella, Tundidor llega hasta la conciencia de aquéllos y aquéllas 
que siguen dudando en hacer algo que les ilusione o deseado 
simplemente, por el mero hecho de pensar, falsamente, que se 
les ha pasado el tiempo. 

Concierto del Orfeó Vlnarossenc en Sant Mateu 

1 1R 

La biblioteca municipal acull la expos1c1o 
'Maternitats' de I'Obra Social La Caixa, un 
projecte format per una serie de fotografies 
instantimies fetes arreu del món, en que 
apareixen una mare i el seu fill. 
Mitjan<;:ant aquestes imatges i els textos que 
les acompanyen, totes dues coses del fotógraf 
i periodista Bru Rovira (premi Ortega y Gasset, 
2004), viatgem per pa'lsos i cultures diferents. 

Performance 
Les alumnes de batxillerat artístic de I'IES Leo
poldo Querol, han estat aquest divendres 26 
de setembre a la sala d'exposicions de Fun
dació Caixa Vinarós per fer una "performance" 
consistent en crear un "penjador de para u les': 
A partir de para u les relacionades ambla mar o 
el camp, própies del nostre llenguatge i 

Malgrat que les situacions poden ser molt 
adverses -guerra, malaltia, fam, pobresa, 
catastrofe natural, presó- les fotografies 
capten la maternitat comuna relació única en 
que sobresurten la bellesa i l'amor. 
La mostra va ser inaugurada dimecres pel 
regidor de Cultura de I'Ajuntament de Vinarós, 
Lluís Gandía, la regidora de Benestar Social. 
Marcela Barbé, i la de Sanitat, Mar Medina. 

que estan perdent-se com: marfega, parra, 
garbes, remendadores, balandres ... escrites 
amb acer per !'escultor Guypierre, han anat 
muntant i pintant una escultura on penjaven 
aquestes paraules, mentre anaven explicant 
el moti u que les havia portat a escollir-les. 
Una experiencia molt positiva i didiKtica. 
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Aniversari especial a Tarragona 

La primera parella deis N anos Nous de Tarragona.Jaume 
i loneta, enguany compleix el seu 50é aniversari, i per 
tal de fer una gran festa de celebració tingué lloc, dins 
de les festes de Santa Tecla de la ciutat de Tarragona, la 
Mostra de Na nos, Capgrossos, Cabuts i Esparriots. 
Una gran festa, nomes de nanos, sense gegants, i on 
coneguérem a moltes famílies de nanos vinguts de 
totes parts de Catalunya, i natros junt amb les na nos de 
Paiporta els representant de les comarques valencianes. 
Els nanos que allí ens convidarem érem deis més 
antics que es poden trobar, i molts que quasi no 
surten mai del seu poble, vam poder vore nanos 
que l'any vinent fan 150 anys, com els Na nos Vells de 
Tarragona, un altres del 1750 de Cardona, del 1852 
com els de Manresa, del1864 com els de Montblanc, 

9D'OCTUBRE 
DIADA NACIONAL 

DEL PAfS VALENCIA 

AUDITOR! 
MUNICIPAL 
DE VINAROS 
A LES 20:30 H 

organitza: B 

col·labora: 1 Vi;'~ 

DE 

Els diners recaptats es destinaran a pagar l'actuació 

PUNTS DE VENDA A VINARDS 
Cafeteria l'llla (Carrer de St. Tomas, 43} 
Cafeteria Mandragora (C/ Socors, 33) 
Llibreria Lisboa (Av. Pafs Valencia, 11) 

Pub la Taverna (C/ Varadero) 
Bar Aperitivos (Av. Tarragona, 27 .Davant cole St. Sebastia) 

Sabater Perruquers (Dr. Fleming, 5) 

PUNTS DE VENDA A BENICARLÓ 
Café de l'arc (C/ Alemanys) 

EXPOSICIÓ MATERNITATS: 
De 1'1 al 22 d'octubre a la Biblioteca Municipal 
Objectiu: Exposició formada per una serie de 
fotografies i textos del periodista Bru Rovira on 
els protagonistes són sempre una mare i el seu 
fill. A través d'estes fotografies viatgen per pa"isos i 
cultures diferents per descobrir que, a pesar que les 
situacions poden ser molt adverses, la maternitat 
és sempre una relació única on sobresurten la 
bellesa i l'amor. 

estava la familia Cap de Llúpia de Vic del1832, N anos 
Nous de Tarragona, Na nos de Reus, de Castellter~ol , 

de I 'Arbo~. Vilafranca de Penedes, en total més de 
150 na nos, tots ben mudats, espectaculars, cadascun 
ambles nostres danses i balls. 
Estaven totes les tipologies de nanos, els que els 
portadors miren per la boca, com els nostres, els 
que miren per el front, o els qui miren perla gola. 
Una gran mostra de tots els diferent tipologies, 
que congrega a moltíssima gent i molts xiquets i 
xiquetes, pels carrers de Tarragona. 
En resum un gran jornada, on Vinares, els Nanos, 
deixarem el nostre granet d'arena, fent sonar les 
nostres dol~aines i tabals, i fent el nostre ball davant 
d'unes escales de la Catedral de Tarragona de gom 

a gom. Enhorabona a tots els portadors de nanos 
que van estar a l'al~ada de l'ocasió, i especialment a 
Zaira, Laura i Edgar, els joglars de la sortida, que van 
fer sonar la dol~aina perfectament. El fet de ten ir una 
formació determinada en cercavila i el so deis nostres 
castanyots, creiem que tingué la conseqüencia de 
sortir en mitja pagina del Diari de Tarragona. 
Agrair al molt bona organització de la festa als 
amics deis Nanos Nous de Tarragona i esperem 
que puguem fer moltes més festes d'aniversari. 
Recordar que esta oberta la inscripció al curs de 
dol~aina i tabal de Vinares, i si voleu gaudir de 
dies com el viscut a Tarragona, us podeu posar en 
contacte amb nosaltres enviant un correu electric a 
nanosigegants@gmail.com o picant al 665584407 

La Muixeranga de Vinaros presenta "El Reta u le" 
Alcanar i el seu "Merca t Íber" parti ceps en pr imera persona de la nova f igu ra p lastica. 

El passat dissabte 27 de Setembre amb motiu 
del XVIII Mercat lberic de la localitat d'Aicanar la 
Muixeranga de Vinares en forma part amb una 
nova actuació dintre les activitats programades 
pel consistori canareu. 
Ja acostumats a !'habitual reperteri de figures 
plastiques i torres humanes constru"ides amb cura 
i fermesa, aquesta destacada diada va ser el torn 
d'una estrena a les comarques del Maestrat i les 
Terres de I'Ebre; "el Retaule" Rep el nom donada 

la seua utilització en festivitats religioses del seu 
origen a Algemesí, aquesta nova figura plastica 
es du a terme amb la construcció de 5 pinets 
distribüits per altures, simulant d'aquesta manera i 
com el prepi nom indica un reta u le d'esglesia. 
Grata rebuda deis vilatans d'Aicanar a la formació 
vinarossenca ve·ina, quedant encantats amb 
aquesta dinamica, motivada i musical actuació del 
nostre folklore valencia. 
#SalutiMuixeranga 
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Un gobierno que baja 
los impuestos 

www.ppvinaros.es 

DE 
VI AROS 

AJUNTA ENT 
DE 

VINARÓS 

1.- Hemos bonificado un 15°/o deiiBI a los locales comerciales, hostelería y oficinas. 

2.- Hemos reducido un 1 0°/o la tasa de basuras a todos, incluidos los locales comerciales 
que nunca dejaron de pagar. 

3.- Hemos rebajado las plusvalías un 15°/o general y un 20°/o las derivadas de transmisiones 
por causa de muerte 

4.- Hemos bonificado del 30°/o al 40°/o la tasa de ocupación del mercado municipal 

5.- Hemos reducido eiiCIO para incentivar la construcción de vivienda protegida 

6.- Hemos rebajado un 60°/o la tasa de ocupación de vía pública para eventos catalogados 
de especial interés social, cultural o económico 

7.- Hemos reducido un 20°/o la tasa de ocupación del mercado municipal 



La veritat sobre 
1 1 a d q u i si e i ó d e 1 1 e d i fi e i 

a la família Sesé 
Espardueer i les mentides 
interessades del regidor 

del PP Amat Sesé 

Extracte de la Roda de premsa deis ex-alcaldes Balada i Romeu, davant de 
l'edifici que la familia Sesé Esparducer es va fer expropiar per I'Ajuntament 
amb un preu de més de 1 ,S milions d'euros. 

• "Que ha fet el senyor Amat respecte a aquesta expropiació que l'afecta 
directament a ell i a la seva família, d'enr;a que esta a I'Ajuntament com a 
Regidor d'Hisenda?" 

• "El primer que va fer el regidor Amat Sesé quan va entrar a governar, va ser 
anar-se'n a Serveis Tecnics de I'Ajuntament per interessar-se de com estava 
el tema del pagament deis interessos que l'equip de govern del PSPV-PVI 
no volien fer-li efectiu perno estar d'acord amb les dates, i lo segon, va ser 
treure el cartell que hi havia a la far;ana de la seva propietat, en el qual es 
deia la suma perla qual s'havia forr;at a I'Ajuntament a adquirir la propietat, 
perque li feia vergonya:' 

• "És fals que I'Ajuntament instés l'expropiació de l'edifici del fons conegut pel 
Corral de Batet a la família del regidor Juan Amat Sesé, si no que l'expropiació 
es va haver de fer perque la família Sesé Esparducer van ser ells els que la 
van promoure:' 

• "Quan el senyor parla del deute municipal, oblida amb molta mala intenció 
que part d'aquest deute ve donat per les obligacions de pagament de 

sentencies i expropiacions que segueixen llastrant a I'Ajuntament grades al 
PGOU del PP-Vinaros:' 

"Ja és hora que la gent de Vi na ros sapiga que el senyor Amat esta a 
I'Ajuntament només peral que esta, i pel que hem vist, ho ha apanyat molt 
bé amb l'ajuda de !'alcalde Juan Bautista Juan:' 

---- ------ ---

BLOC 

1!1 
compromís 

Compromís pro posa a les Corts 
consensuar la data d'inici del curs escolar 

Recollim les propostes de la gent 

La Conselleria ha incomplert el Reial Decret que diu: «la temperatura de locals 
com oficines i similars estara entre els 14 i els 27 graus de temperatura». El Reial 
Decret 486/ 1997, que esta plenament en vigor, preveu que "la temperatura 
deis locals on es realitzen treballs sedentaris propis d'oficines o similars estara 
compresa entre els 14 i els 27 graus", i aquesta previsió s'ha incomplert de 
manera reiterada en molts centres escolars de Vinaros durant els primers 
dies de setembre, quan els centres equivalents d'altres parts de l'estat encara 
estaven tancats. 
Es normal que haja molts de pares i mares que es queixen pel malestar que 
tenen els seus fills per les altes temperatures que pateixen dins de les aules 
escolars. Així mateix el professorat veu com es fa difícil donar classes amb 
temperatures superior als 27 grau en molts de casos. A més, ja hi ha un centre 
escolar que destinara 15.000€ per instal·lar ventiladors a !'interior de les aules 
i així minvar l'efecte de la calor. 
Davant la precipitació per part de la Conselleria per avanr;ar l'inici escolar 
ens cal propasar revisar les dates d 'inici del curs següent i consensuar amb 
tots els sectors educatius i així buscar una solució al problema de les altes 
temperatures dins de les a u les. 
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Partit de 
Vi na ros 
lndependent 

http:/ /www.pvi-vinaros.org Datos sueltos del corral de Batet 
Falso que el Ayuntamiento instara la expropiación del Corral de Batet a la familia del 
concejal Amat Sesé, fue su familia quien pidió que el Ayuntamiento les expropiase. 
Cierto que en nuestra etapa de gobierno, el Ayuntamiento pagó a la familia del concejal 
Amat Sesé el principal por valor de 1 .636.009,39 €, dejando pendiente de pago los intereses. 
Cierto que este pago a la familia Sesé Esparducer, incrementó la deuda municipal, 
al igual que la aumentó, como ejemplo de entre otros, el pago millonario por 
la sentencia de los terrenos de la milla de oro, en donde podemos decir que el 
terreno para los huertos solidarios es hoy el más caro de España. 

aplazado de los S9S.OOO € de intereses para pagar ellos 1 SO.OOO € y el resto la 
próxima Corporación tras las elecciones, ufanándose en que consiguieron de los 
propietarios un pago aplazado sin cobro de más intereses. 

Cierto que tan pronto como entró el concejal Amat Sesé lo primero que hizo fue 
quitar el cartel que pusimos en la fachada del corral para que todos supiesen la 
inversión que habíamos realizado. Parece que no le haría mucha gracia que la 
gente supiese lo que habían cobrado sus familiares. 

Falso que la familia Sesé Esparducer no haya cobrado intereses por este 
aplazamiento porque mientras que en el borrador del decreto de Alcaldía de 17-
0S-201 3 el alcalde justifica el convenio argumentando que aparte de conseguir de 
los acreedores el aplazamiento de pago," .. . se condonan los intereses devengados 
desde el 1-12-2012 hasta el pago total. . . " de la deuda que será el 1-9-2015, en el 
decreto finalmente firmado por el alcalde y en el consiguiente convenio firmado 
con los acreedores tres días después el 20-05-2013, curiosa y sorpresivamente, 
esta cláusula favorable para el Ayuntamiento ha desaparecido y finalmente 
no se condonan todos los intereses, sino solamente se condonan los intereses 
durante el período de los"tres meses" desde el 1-12-2012 al 1-03-2013 que duraron 
las negociaciones para este acuerdo. Es decir que de los 33 meses de aplazamiento 
conseguidos por el equipo de gobierno y contrariamente a lo que afirmó el 
Alcalde en el borrador de su decreto, la familia del concejal Amat Sesé ha cobrado 
30 meses del intereses al Ayuntamiento. El porqué, una buena pregunta al alcalde 
para el próximo pleno. 

Cierto que hace tres años el PP decidió poner allí la oficina de atención ciudadana 
y se gastaron un dineral en reacondicionar el local ahora desperdiciado por cuanto 
ahora la pondrán en un local alquilado junto al Ayuntamiento. 
Falso que no recurriéramos la sentencia favorable a la familia Sesé Esparducer por 
su reclamación del los intereses porque la sentencia llegó a los Servicios Técnicos 
durante el mandato del PP y dicen el Secretario y el Interventor que no la vieron y por 
eso se les pasó el plazo de recurrir. Cabe preguntarse el porqué. 
Cierto que el actual equipo del PP negoció en Comisión de Gobernación el pago 

Y finalmente una cifra 2.231.000 €, los que ha costado adquirir el Corral de Batet 
a la familia Sesé Esparducer. 

VI NA ROS 
ESQUERRA 
REPUBLICANA REGIDOR DE SERVEIS DEL PARTIT POPULAR 

1000 euros 1 MES 

ASSESSOR DE SERVEIS DEL PARTIT POPULAR 

1700 EUROS /MES 

ES QUEDEN ELS CARRERS A 
FOSQUES, 

ALTRES S'INUNDEN, 
ELS MOSQUITS ATAQUEN ..• 

1 NOMÉS SABEN FER AIXO?!: 

Catalunya 

· t Associació de veins Migjorn 

·~ • www.avmigjorn.org 
El Sr. Alcalde 
de Vinaros ho 
ha dit molt be, 

no vol que Vinaros siga un Portbou d'un país que 
se'ns allunya. Ni nosaltres tampoc. El nostre alcalde 
JB Juan diu en un escrit que el debat separatista 
"no puede romper esos lazos que entre miles 
de catalanes y valencianos han ido creándose 
durante décadas". No senyor, no s'han anat creant, 
s'han anat mantenint i incrementant. Els nostres 
lligams venen de molt més lluny del que voste vol 
retlectir. No ens podem i no volem separar-nos deis 
companys canareus, falduts, rapitencs, etc., etc., qui 
més i qui menys tenim fortes connexions familiars 
fins i tot tenim forts lligams di rectes a tots els nivells, 
alcaldes amb reminiscencies, regidors natius, 
presidents oriünds ... Pero la voluntat deis lligams i 
la for<;a que tenen hi ha gent que no les volia ni les 
vol vore. Algú se'n recorda de la taula del carajillo?, 
actualmentja esta mig coixa perqué no els interessa 

que funcione. Recordem que davant de la voluntat 
d'unir, les critiques que van tenir i d'aquells que LA 
VAN NEGAR fins que van vore que es quedaven 
sense prebendes. Si, després van entrar tothom i va 
ser una foto molt bonica. 
Per acabar el seu escrit el nostre Alcalde diu alió 
que nosaltres venim defensant fa molts anys, "no 
existe un debate sosegado ni de argumentos sino 
de emociones y sentimental y cuando los políticos 
toman decisiones rechazando el sentido común 
quien pierde son unos ciudadanos que veran 
como las fluidas relaciones de toda la vida se ven 
obstaculizadas por una fronterea creada por unos 
políticos IRRESPONSABLES" i nosaltres afegiríem QUE 
VIXQUEN ELS PAfSOS CATALANS. Pero aixo retlecteix 
perfectament el que venen fent a la capital del Túria 
on aquells que ho preconitzen ho fan carregats de 
mala fe, per interessos polítics, per crear diferencies 
on no les hi han i per que no els interessa gens la 
realitat del territori. Volen desunir-nos. 

Es estrany que no parla de la llengua, tot el se u escrit 
és en castella, com no pot ser d'altra manera. Quina 
por d'emprar la llengua parlada als dos costats del 
Senia, no deu voler enemistar-se amb els seus caps 
de Valencia, on diferencien les dues llengües. 
Els cert és que no hi ha qui entenga a aquesta 
gent PPera, No volen fronteres llevant-nos una 
possibilitat d'incrementar els llocs de treball, una 
frontera sempre dona molt de negoci. Volen que 
estem units pel territori i no perla llengua, vol en 
diferenciar-nos per la part que més ens uneix i 
ens vol en manten ir junts en una unitat discutida . 
Volen que es queden o volen anar-se'n junts? 
Que volen????? 
Per no parlar de la paella, que des de Valencia 
diuen que ens la volen furtar. Ja esta ciar, per 
raons de la unitat ara diran que també esta bona 
en botifarra catalana. 1 ole!! 
Que difícils d'entendre són.... Vinaros, 29 de 
setembre de 2014. Dia de l'aniversari . 



Temes a tindre en compte 

El passat 
dia 10 de 
setembre 
Esquerra 

Unida de Vi na ros va convocar una xa
rrada col-loqui amb la participació del 
diputat al govern de la Generalitat Va
lenciana, VictorTormo. 
En la xarrada es van analitzar alguns 
temes sobre el funcionament de la 
sanitat a Vinaros.EI diputat d'Esquerra 
Unida va manifestar que la constru
ció del segon Ambulatori per part del 
govern de la Generalitat Valenciana, 
bé sent una reiterada de promeses in
complides, i que segurament de cara 
a les proximes eleccions municipals i 
autonomiques el continuara sent. Ja 
que la ciutadania de Vinarós no oblida 
les promeses realitzades per distints 
consellers de Sanitat en distints mo
ments i en distints llocs, encara que 
quasi sempre en moments electorals, 
i després de passades les eleccions 
del que s'ha dit res. També el diputat 
d'Esquerra Unida va fer referencia a la 
falta de personal sanitari i de metges 
en algunes especialitats. lgualment 
de la falta de personal sanitari en 
urgencies, motiu pel qual molts pa
cients han hagut d'esperar de 8 a 12 
hores en urgencies per a ser atesos. 
Havent sigut el servici d'urgencies el 
que en els mesos de juliol i agost han 
atés a més de 4000 pacients, un mitja
na de 150 pacients al dia. Motiu més 

Robos en nuestra g ranja 

Necesito que alguien haga algo o 
por lo menos desahogar mi rabia, im
potencia, desesperación y el desam
paro que se siente en estos casos. 

Mi padre quiso construir unas gran
jas para pollos con las que pensaba 
que el y sus hijos nos ganaríamos la 
vida y tendríamos un futuro mejor. 
Esas granjas se fueron construyendo 

los fines de semana durante 8 Años. 
Trabajábamos toda la semana en Bar
celona y el fin de semana veníamos a 
Vinaros para ir haciendo las granjas, 
la casa ect. Hasta que por fin se pu
dieron poner en marcha tuvimos que 
trabajar muy duro para poder pagar 
las deudas que se generaron en la 
construcción y remontar en la vida. 

Mis padres se jubilaron y después de 
dos años cerradas decidimos ponerlas 
otra vez a funcionar pues mi marido era 
autónomo y nos afecto su salud y la crisis. 
Gastamos parte de nuestros ahorros 

en poner las granjas en marcha pero 
después de 8 meses de estar trabajan
do una noche nos entraron a robar, 
por suerte ya no vivíamos nadie allí, 
se llevaron toda la instalación de pro
pano, esa instalación la pagaron mis 
padres con el Plan de Jubilación que 
tenían ahorrado para su vejez. 

que suficient perque el dit servici dis
pose deis mitjans adequats per a un 
bon servici i atenció a la ciutadania. 
També es va fer referencia al funcio
nament del 100% de l'ampliació de 
!'Hospital, ja que després de diversos 
anys d'estar acabada inclús no esta 
funcionant en la seua totalitat. Sent 
vergonyós que un Hospital del qual 
de penen més de 1 00.000 persones de 
tota la comarca, que patix deficien
cies de personal sanitari i disposant 
d'una ampliació que esta acabada fa 
anys i que no estiga funcionant en la 
seua totalitat. 
1 que direm de les llistes d'espera, des 
d'Esquerra Unida ja fa molt de temps 
que benim parlant d'este tema. Hem 
tingut entrevistes amb els responsa
bles de !'Hospital de cada moment. 
Hem fet critiques, propostes, suggeri
ments i reivindicacions en les institu
cions corresponents. Pero a dia de hui 
les llistes d'espera continuen sent de 
més espera, i de més ciutadans i ciuta
danes que seguixen en espera. 
Pero bo, com jase sap en uns mesos hi 
haura eleccions municipals i autono
miques, i segur que vindran els respon
sables amb noves promeses, noves 
ofertes i soluccions pera tot, i després 
de passades les eleccions continuarem 
patint i reivindicant el mateixos queja 
benim fent des de fa anys. 
Pera la ciutadania estos són "temes a 
tindre en compte:' 

M0 Isabel Pérez 

Tuvimos que cerrar las granjas por
que no podíamos asumir semejante 
gasto, no era la primera vez que nos 
entraban a robar, lo habían hecho 
más de una vez pero nunca fue tan 
tremendo. 

El caso es que en un mes, nos han 
entrado a robar tres veces seguidas 
dejando la casa hecha una pena, en 
las granjas se han llevado más de 450 
metros de cable de fuerza, ósea toda 
la instalación de los motores de ven
tilación y comedores, ahora ya no po
demos hacer nada en ellas, todo por el 
cobre que venden y alguien compra. 

Pero lo que más me indigna de todo 
esto es que me digan que no se pue
de hacer nada, que la situación esta 
así, que si las leyes, que si las normas, 
que si mejor que no estuviéramos allí, 
cuando resulta que nos entran en casa 
se cocinan la cena, se duchan, te roban 
lo que quieren, te dejan un cuchillo 
en cada sitio donde han estado para 
protegerse y yo me pregunto "DIOS 
"¿QUIEN NOS PROTEGE A NOSOTROS? 

Tengo más de 50 Años y ya no ten
go ganas de seguir luchando y menos 
cuando veo en que ha terminado 
toda la vida de t rabajos y sacrificios de 
mis padres y nuestras. 

4 octubre de 2014 

cienciaprop® 
Divulgació de Ciencia i Tecnología 

sa conferencia 

"Ciencia i Enginyeria Forenses" 

Impartida pel Prof. Dr. José Costa 
Catedratic i Professor Emerit d'Enginyeria Química 

Dega Col·legi Oficial de Químics de Catalunya 

Divendres 17 d'Octubre 2014 20:00h. Auditori Caries Santos 
Fundació Caixa Vinaros, C/ Socors n064 

• 

20:00 

20:00 

FUNDACIÓ 
coixo vinor6s 

FUNDACIÓ CAIXA VINARÓS- ACTIVITATS MES O' OCTUBRE -2014 

ACTIVITAT LLOC 

XERRADA-COL·LOQUI AUDITORI 
HISTÓRES ILLOCS OBLIDATS CARLES SANTOS 

UN RECORREGUT PELS ESCENARIS DE LA REPRESSIÓ Al MAESTRAT DE 1936 
A CÁRREC DE CRISTÓBAL CASTAN 

CONFERENCIA CIENCIAPROP' 
CIENCIA 1 ENCINYERIA FORENSES 

A CÁRREC DEL 
DR. JOSÉ COSTA 

PRESENTACIÓ DEL CATÁLEG 
EN CERTA FORMA 

DE SEBASTIÁ MIRALLES 
A CARREC DE MIGUEL CORELLA 

PROFESOR TITULAR, AREA ESTÉTICA 
DP. COMUNICACIÓ AUDIOVISUAL, DOCUMENTACIÓ 1 HISTÓRIA DE l 'ART 

EXPOSICIONS 
PARAULES DE FERRO 

DE 
CUYPIERRE 

ESPAI FERNANDO PEIRÓ 
DEL 18 DE SETEMBRE AL30 D'OCTUBRE 

AMBILOCUES 
TRASPASSANT FRONTERES DE LA COMUNICACIÓ 

EXPOSICIÓ DE L'ALUMNAT DE FRANCÉS 1 BATXILLERAT ARTÍSTIC 
DE L'IES LEOPOLDO QUEROL 

SALA D'EXPOSICIONS 

DEL18 DE SETEMBRE Al30 D'OCTUBRE 

MARCA DE ACUA 
COLLACES SOBRE PAPER 

DE CORTARCABEZAS 

ESPAI SEBASTIÁ MI RALLES 
DEL18 DE SETEMBRE Al30 D'OCTUBRE 

AUDITORI 
CARLES SANTOS 

AUDITORI 
CAR LES SANTOS 

• 

-

--··-



PESCA 

Comenzó la mar otoñal Ejempfra de /lobarro capturado con trasmallo 

Con .la ll eg a d ~ de la ~stac i ó n del otoño, las aguas igual permanecieron tranq uilas. 
La d matolog1a resulto con algo de lluvia a principios de semana y los flojos vien tos 
prop1c1aron el ~oder faenar en todas las modalidades. Las capturas de pescados y 
mar~ scos resu lto aceptab le. No en cambio de l peix blau . Las va lorac iones en lonja no 
sufnan grandes altibaJOS. De las espec ies con poca cantidad subía el precio y de las de 
mas c;ant1dad se estancaba o bajaba. 

La pesca de arrastre faenó ya los cinco días laborales todos los bous, para llevar a subasta langostino, 
calamar, pescadilla, gall, miseria, rape, salmonete, caracol, peluda, raya, pulpo blanco y roquero, 
caballa, sorella, boquerón, aranya, galera, pota y morralla. 
El cerco sigue con la temporada floja . El lunes una traíña pilló 100 cajas entre jurel, pagel y doradas. 
El martes otra llum atrapó 100 cajas de sorella, 50 de pagel y 50 de doradas. El miércoles una barca 
de Barcelona arribó con 50 cajas de sardina, ya que las dos nuestras se fueron a Castellón. Y el jueves 
seguian los barcos en el Grau de Castelló. 
Las ba~quitas trasmalleras la mayoría capturaron con sus redes fijas mucho lenguado y sepia. Un par 
se ded1ca a llevar langosta, bogavante, gallineta, pagre y mamona. 
El palangrillo de costa capturó con anzuelo lubina, dorada, sargo, lliri, !lampuga, congrio, bonito y 
bacoreta. 
La recolección de pulpo roquero con cadufo está en plena producción. Los ejemplares son de 1 a 2 Kg. 

Ecos de'Mar'; Campaña del atún rojo (1) 
La Comisión Internacional para la Conservación del Atún Atlántico (ICCAT) autorizó la captura de 
éstos atunes para los países adscritos del Mediterráneo de 13.500 toneladas durante el 2014 de 
las cuales para España le fueron asignadas 2.504 tons., que desglosado por pesquerías qu~dó; 
flota cerquera con el 28 %, las almadrabas el 27 %, los barcos de cebo vivo del Cantábrico el 22 %, 
palangreros el 14 %, línea de mano del Estrecho de G. el 6 %. Y el 3 % para barcos artesanales con 
capturas fortuitas, que por segmentos es; buques cañeros de Canarias el 1 %, los curricaneros del 
bonito del norte cántabro el 1 %, los artesanales del Estrecho G. el 0,28 y para las embarcaciones de 
las listas 6 y 7 el O, 11 %. Además, como ya ocurriera el año anterior, el presente se ha incrementado 
con 93 tons. para destinarse al Fondo de Maniobra y sobrepasamientos de las flotas mencionadas 
anteriormente. Y añadir una cuota mas de 40 tons. para la pesca incidental que también afecta a 
barquitas vinarocenses como ya reseñaremos mas adelante. 
Fiestas; el próximo día 9 será laborable para el sector pesquero y el 1 O festivo. 

~ G.rutre d E 2014 

A més de la llegenda que ja comentarem del (Z. 
faber), de com va traure Sant Pere una ~a d'or 
de la boca de peix. pera pagar aiTribú del Cesar de 
Roma per orde de Crist i es van quedar en els flanes 
del peix les marques deis dits. Una altra versió és 
que el sant pescador darrere d'alylr les xarxes va 
veure que un d'estos peixos llan91va dolorosos 
gemecs, i compadit d'ell ho va tornar a l'aigua, 
pero va deixar impreses les empremtes deis seus 
dits en cada costat del peix. 
En castella li criden pez de Sant Pedro, en gallee 
sanmartiño, en euscar muxumartina, en anglés 
john dory, en francés Saint-pierre i en alemany 
Heringskonig. El seu nom científic és Zeus Faber 
vapunxar. 
Esta subespécie del gall, deu el seu nomen valencia 
a l'aparen91 amb un doméstic gall de corral, en 
especial per les seues crestes i magestuosidad, etc. 
Té un cos molt elevat. comprimit i oval. 
Gran cap marcat per crestes assies. Ulls grans i 
laterals. Boca obliqua, protactil, amb xicotetes dents 
en bandes per ambdós mandíbules i paladar. Dos 
espines preoperculars. Perfil ventral té quilla amb 
una serie d'escudets ossis. En la base de !'aleta dorsal 
hi ha escuts amb !'espina dirigit cap arrere, pero esta 
espécie es diferencia al posseir només de 4a 7 escuts 
en la part blana de la dorsal. Peduncle caballlarg i 
profund. Les branquiespines són rudimentaries. La 
corbada línia lateral és ben visible. Cos recobert de 
xicotetes i débils escates pectinades. 
~s de color gris verdós groguenc, amb sinuoses 
bandes blanques en horitzontal. Té tons castany en 
el dors i mes blanquinós en el ventre. En el centre 
deis costats hi ha una taca fosca rodejada de dar. 
Composició aJetes; 1 ao IX-X i amb llargs filaments 
comuna cresta d'esta au. 2a0 21-25, A III-IV-2Q-23, 
v 1-6, P n i e 15. 
Té la vesícula gasosa tancada. 
Mesura fins a 70 cm. i arriba als 7 Kg. 
A la primavera comen~a la reproducció. 
Madura a partir del 3er. any. Darrere de la fresa 
els ous pelagics i després les larves circulen 
lliures entre la corrent marina. Van creixent i 
preferixen aigües mes profundes, de 50 a 300 
m. En epoca estival s'acosta als fons succints. 
Demersal. Preferix zones llimoses. 
S'alimenta de crustacis, mol·luscos i peixos gregaris 
que succiona ambla seua tubular boca estesa. Mal 
nadador i ho fa a sofrenades. Pot repostar sobre 
l'arena de costat. inclús se soterra, per a aguaitar 
els filaments com a esquer i quan s'acosta una 
víctima, se l'engul. 
Aconseguix emetre grunyits. 
Es pesca amb arts d'arrossegament i trernall. 
Les seues cams són fines, blanques i delicioses. 
La seua cotització és prou elevada. 
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V• • Munrcopal 

Consulta tata la informació esportiva a www.cmevinaros.es 

o S a···u·· Ajuntament de 1 Con~e~l 
· lnarOS d'Esports 

Es presenta I'Associació Reto 10K pera l'edició de l'any proxim 

Lluis Adell, regidor d'Esports de I'Ajuntament de 
Vinarós, ha presentat la nova associació esportiva Reto 

1 OKVinarós que esta presidida per Andreu Jiménez. 
Adell ha destacat "!'enorme treball realitzat en 
l'edició del 2014 i que va culminar el 9 d'agost amb 
la celebració del1 OK nocturn Llangostí de Vinarós en 
que van participar més de 600 atletes deis quals 60 
eren participants del repte". 
Ledil ha remarcat que "es pretén treballar i formar 
ha bits i pautes de vida saludable i fomentant l'esport 
entre aquells sectors de la població que en menor 
percentatge realitzen activitatfísica de forma regular". 
Per la seua banda el president de l'associació, 
Andreu Jiménez, ha explicat que "qui vulga 
formar part del repte ha de pagar una inscripció 
de 30 euros que inclou samarretes, masterclass 

i showcookings saludables així com diferent 
material de l'associació". 
Entre les principals novetats destaca la nova pre
paradora física que sera Rebeca del Corte, la incor
poració d'una psicóloga i la realització d'un plan
ning d'entrenament que abastara des d'octubre a 
agost. Al mateix temps s'ha agra'lt la incorporació 
coma col· laboradors del Mercat municipal, Foto
prix i Espai lngravid. 
Adell informava que el proper 29 de setembre a les 
20:30 hores es realitzara una sessió informativa a la 
Biblioteca municipal oberta a tata la ciutadania i 1'1 
d'octubre a les 19:30 hores s'iniciara el treball en les 
pistes d'atletisme. 

Presentació Equip Tecnic 1 Programació Activitats- Associació Repte 1 OK Vinaros 
El passat dilluns 29 de setembre 

I'Associació Repte 1 OK va presentar l'equip tecnic 
i la programació d'activitats pera I'Edició 2015. 

El president Andreu Jiménez va presentar 
a l'equip tecnic, en el qual destaquen les noves 
incorporacions, de Alba Magallon, psicóloga del 
Repte, Sergi Viana, professor de cuina, la nova 
preparadora física Rebeca del Corte i la professora 
de pilates, Anusca. Continuen Andreu Jiménez, 
fisioterapeuta i Carla Escuder, nutricionista. 

Lobjectiu d'aquest any es posar a 
disposició deis socis de l'entitat, d'un magnific i 
millorat equip tecnic, performar i fomentar l'activitat 
física i els habits de vida saludable que milloren la 
qualitat de vida, així com la introducció a les curses 
competitives i la millora del rendiment esportiu. 
La PROGRAMACIÓ d'aquesta temporada está 
dividida en dos fases: 

FASE 1 
-De setembre a Abril 

-t- - - :-:~-~-~-:~-:-~-~-~=-~'------

_ _ ____:_:___:::.::~:_~:_:_~ -~-:-~-~-- -~-:~-~-
PISTA SINTETICA 

1----=P~IS==TA SINTE~ 

HORA -1-- - LLOC 
.___10~ CIUTAT ESPORTIVA 

17,00 CAMP 3 

- Valoració nutricional inicial 
- Valoració funcional inicial 
- Planificació entrenament mensual 
- Mesos tematics 
-Master Classes grupals mensuals 
- Xarrades nutricionals mensuals 
- Tallers practics tematics 

COMUNICACIÓ entre l'equip tecnic els 
esportistes inscrits 
-Canal Youtube 
- Xerrades psicóloga 
- Xerrades tecniques 
- Xerrades nutricionals 

- Participació en esdeveniments esportius - Facebook i Twiter 
- Comunicació entre els especialistes els 

FASE 2 participants. 
-De Maig a Julio! -Pagina web del CME 
- Valoració nutricional 
- Valoració funcional 
-Pauta entrenament setmanal 
- Supervisió entrenament setmanal 
- Classe guiada setmanal 

NIVELLS d'entrenament: 

PREU afiliació a l'associac1ó: 30 €/any 
lnclou en l'afiliació: 
- 2 valoracions nutricional i funcionals 
- Equipament esportiu: samarreta i pantaló. 
- "Showcookings" i "masterclasses" 
-Material per als entrenaments 

-Nivel! 1: persones que no han corregut mai. Els interessats poden passar per les oficines del 
CME a informar-se i omplir o entregar la fulla 
d'inscripció. 

-Nivel! 2: persones que habitualment corren. 
- Nivel! 3: persones que corren o inclús han 
competit. 

_ _ __-E,NCONTRE 

CB VINAROS F - NOU BASQUET CASTELLO - - - - - -
CB VINAROS - NOU BASQUET CASTELLO 

CD VINARÓS FS - ALCANAR_:F==S:_ _ _ 
CD VINARÓS FS - ALCANAR FS 

CD VINARÓS FS - LA UNIÓN 
CD VINARÓS FS - LA UNIÓ-eN-e---

ENCONTRE 
PRESENTACIÓ FUTUR 09 ~=-----
VINARÓS CF - CF SANTA BARBARA _ _ _ _ 

- - -

ESPORT CATEGOR._-._,IA:__:_--1- ENCONTRE 
FUTBOL INFANTIL FC ETS VINARÓS AMISTÓS 

FUTBOL INFANTIL CONTROL 1 PASSE 
FUTBOL --+-- ALEVI CONTROL 1 PASSE 
FUTBOL MINIS·-'--- - -I CONTROL 1 PASSE 

FUTBOL -----i-----'FEMENÍ C.E. FORTI FEMENÍ AMISTÓS:::__ _ _ 

ES DI 
ESPORT 

- --cF=--:--:UTB=----=o :---:L---1 
CATEGORIA ENCONTRE 

TOTES =-c:__-+--=p -=R=-=ES E NTACIÓ----::F::-:-U---cTU=-==Rc:-- 09 _ _ _ :_ _ _ _ 

F UTBOL=----+--- BASE CONTROL 1 PASSE - ST JAUME 

FUTBOL - -1------SENIOR VINARÓS CF - C . D. L'ALCORA "A" 

EST DI 
ESPORT CATEGORIA_ -t---:=c=- ENCONTRE 
FUTBOL---t- BASE PRESENTACIÓ CONTROL 1 PASSE 
FUTBOL ¡- - ----;:B::cE= NJAMÍ CONTROL 1 PASSE - - -

FUTBOL PREBENJAMI CONTROL 1 PASSE 



PESCA. Club Nautic Vinaros 

3° Open Pesca Club Náutic Vinaros 
El Club Náutico Vinares celebró el sábado 27 de 
septiembre el 3° OPEN DE PESCA en su modalidad 
de embarcación a la deriva. Las capturas fueron 
muy numerosas y todas las embarcaciones 
participantes obtuvieron capturas considerables, 
destacando las doradas capturadas tanto por 
número como por su tamaño. La prueba finalizó a 

ATLETISME. Club Esportiu Aigües-Vinaros 

Comen\a la nova temporada 2014-15 

El Club Esportiu Vinares-Aigües de Vinares inicia la 
nova temporada atlética aquest mes de setembre, i 
ho fa amb els grups d'entrenament habituals i que els 
darrers anys estan donant tan bons resultas, tant per 
la nombrosa inscripció com pels resultats esportius 
assolits. Convidem a tots els que vulgueu provar 
aqueste sport olímpic i que és quelcom més que córrer, 
a que passeu perles pistes municipals d'atletisme i us 
animeu a entrenar i gaudir amb nosaltres. 
Els grups i horaris són: 
Escola d'atletisme: de 6 a 12 anys, dimarts i dijous de 
18'15h a 19'30h 
Tecnificació: de 12 a 18 anys, de dilluns a dijous de 19h 
a 20'30h 
Activitat física pera adults: dimarts i dijous de 18'15 a 
19'30 i de 19'30 a 21 h. 
Us hi esperem! 

Triatló social 

las 13 horas realizándose el pertinente pesaje de 
las capturas y se hizo entrega de los trofeos a los 
tres primeros clasificados y al ganador de la pieza 
mayor. Piezas capturadas: dorado, salmonete, 
sargo, jurel y pajel. 
CLASIFICACIÓN GENERAL de la prueba 
1° CALATAI & ROSE José A. Serrano Miralles 

ESCOLA D'A TLETISME 

SALTA, CORRE, LLAN(/A! 
Vine a fer atletisme amb nosaltres 
OfttJPS O'EHTRENAMENT: 

Wenonde 12.np: [)ma.1s ¡Opade !la 1930h 

AJ*tirde1 2. Mp:0e[)ilhma~dt19a20Xlrl 

NOVA TEMPORADA 2014 ·1S A PARTfl 0El16 DE SéTEMBJIE 

A les PisBS d AleUme 0e Vn.ól CPollgon Caneb.w) 
MOl nformaaó CE VINARós 647947883 

INFOCME 

8,460 kg 
2° MUSSOLETA Pedro Giner Guzman 
3° LO NOSTRE Joan Pitarch Marzal 
CLASIFICACIÓN PIEZA MAYOR 
l 0 MONIMAR 
Joan Agustench Soriano 1,250 kg 

1 R Ciruit Nocturn 1 O Km 
de carreres populars 

r d 

6,140kg 
5,080kg 

El darrer dijous 18 de Setembre, se celebra a la 
Diputació de Castelló, !'entrega de Trofeus del lr 
Circuit Nocturn 1 O Km de Carreres populars de la 
Diputació. Va ser presidida pel Diputat d 'Esports 
Luis Martínez i diverses personalitats polítiques, 
esportives i de la premsa. Els guanyadors absoluts: 
Jonathan Prado i Eva Gimeno. El CEV Vinares fou 
un gran protagonista per l 'obtenció del Primer 
premi per Equips del Circuit. A més a més, Stephan 
Roca obtingué el 2n lloc a la classificació absoluta, 
i per categories el 2n en Sénior. En categoría Vetera 
B, Paco Balastegui aconseguí un meritori 3r lloc i 
Maribel Arenós, amb un gran treball, el 3r lloc en 
Veterana B. En resum, gran actuació del club CEV, 
en un circuit en el que fou Seu Vinarós, el darrer 9 
d 'agost. Moltes felicitats, Campions! 

Diumenge 19 d'octubre CAMINADA POPULAR 2014, 
última prava de la Campanya d'Esport Popular 2014. 
Horari: pendent de concretar 9:00 ó 10:00 hores 
lnscripcions: a partir de 1'1 d'octubre a les Oficines de 
CME i Turisme i lnstal·lacions Esportives Municipals. 
No espere u fins última per inscriure-vos, ja que s'ha de fer 
previsió per als entrepans. 
Recorregut - 1 S km: Nou recorregut, actualitzat amb 
I'Aula de Natura Vinaros. Pendent de concretar. CME -
Ermita- Baixa lliure. 

El passat 28 de Septembre, i amb intenció 
de reunir en una jornada de germanor i 
esport als nostres socis i triatletes, el Club 
Triatló JijiJaja Vinares, va realitzar, un any 
més, el seu Triatló Social. 

peu. Encara que, el millar moment 
de la jornada va tindre lloc al dinar a 
!'Hotel Acuazul de Peñíscola. 

Nivell: apte per a la participació de tothom, amb varies 
opción segons estat físic. 
Obsequi CME: aigua i entrepa de llonganissa, cortesía 
de DICOCAR. 

Amb una forta pluja imperant durant 
tot el matí que va impedir el sector 
de ciclisme; es van fer les distancies 
olímpiques de natació i carrera a 

Per últim, agra·ir a tots els nostres socis, 
simpatitzants, persones que col·laboren 
d'una manera o d'una altra amb tot aixe, 
triatletes i patrocinadors els esfon;os i su
port que fan any rere any per a que tot 
aixe pugue continuar sortint endavant. 

NO US PERGUEU L'ÚTIMA PROVA DE LA CAMPANYA 
D'ESPORT POPULAR 2014. 
VINE A GAUDIR DE LA CAMINADA!! 

CME 



FUTBOL. Categoría Regional Preferente 

Convenciendo con gran cosecha en campo ajeno SAGUNTO VI N AROS 

Foto del partido Vi na ros -Coste/Ión B 

Sagunto; Adrián, Llorens, Caballer, Á/ex, Josep (Emi 65')Unai, Natxo, Rafa, 
Marín (Concha 65') Pedro 82') y Salas (Nada / 82') 
Vinaros; Rubén, Rubio, Cifu, García, Mane/, Bueno (Mo lés 67') Mohedo 
(Figueres 77'), Tacón (Espinosa 60') Forés (X. Nada/ 60') Segi y Hugo. 
Goles; 0-1 m. 1 Forés, 0-2 m. 12 Forés, 0-3 m. 69 Sergi, 0-4 m. 83 Espinosa. 
Árbitro; José Manuel Jordán Jorques. Ayudado por Vte. Agustí Valls y 
Pab lo García Calabuig. Amonestó al v isitante Cifu. 

Partido con neta superioridad vinarocense en el terreno de juego, y que muy 

pronto empezó a reflejarse en el marcador, para consolidarse aún mas hacia el 

final del match. El primer tiempo con el equipo inicia l se consiguieron un par 

de tantos, y luego en el segundo periodo, los nuevos jugadores de refresco 

propiciaron que se marcasen otros dos. Los sagu ntinos demostraron en el 

césped el porqué aún no han puntuado en la liga, y en cambio los vinarocenses 

pusieron de manifiesto sobre la hierba, que se puede contar con muchos 

jugadores de la planti lla. A la postre buen encuentro langostinero, que propicia 

escalar posiciones, ante lo que serán los tres difíciles lugares nobles de la 

clasificación, de cara a la promoción de ascenso. 

Salimos con una alineación claramente 
ofensiva con tres puntas definidos, que ante 
la inferioridad técnica de los rivales no tardó 
Fores en cabecear de vaselina al portero, 
un pase por alto desde la banda de Bueno, 
para inaugurar el simultáneo. Replicaron 
ellos con una incursión por el extremo 
con centro por bajo a su ariete, pero fue 
interceptado en estirada por el avispado 
Rubén. De nuevo Hugo centra profundo 
con habilidad por el centro de la defensa 
al rápido Forés, que dejándose atrás a los 
zagueros desborda incluso al guardameta 
y escorándose un poco aloja otra vez el 
cuero al fondo de la red. Espoleados de 
nuevo vuelven los locales a la carga y su 
delantera dispara desde fuera del área un 
único pero potente chut por bajo, que 
bloca nuestro cancerbero. Entramos en 
una fase de dominio peligroso nuestro, con 
aproximaciones y remates de Tacón, Sergi, 
Manel, Cifu y Moheda, pero o bien salen 
fuera sin mas, o iban a córner (el Sagunto 
sacó sólo 1, mientras que el Vi na ros lanzó 
S). Ellos solo podían responder con tibios 
contragolpes en vertical, que atajaba Rubén 

saliendo a despejar con el pie, de manera 
que se llegó al descanso. 
En la reanudación el Vinaros seguía 
igualmente controlando la contienda, con 
varias llegadas al marco saguntino. Pero 
nuestro mister al cabo de unos minutos 
efectuó varios cambios, para dar renacientes 
aires a al equipo. Y fruto de ello en un centro 
de M olés desde el extremo, nuestro delantero 
centro con un testarazo hizo gol. Ahora el 
control langostinero era total. Nadal efectúo 
algunos tiros, pero el esférico pegó en 
defensores que se cruzaban en la trayectoria 
de evidente diana, pero en otra ocasión este 
jugador optó por ladearse en ataque y dar un 
preciso centro aéreo al segundo palo, en que 
Espinosa tirándose en plancha remató con la 
frente, para alojar la bola entre las mallas. Y 
terminó el choque con un contraataque local 
en que nuestro guardavallas tirándose a los 
pies de un rival, despejó la pelota con la bota. 
En el balance final de ocasiones fuimos 
netamente superiores y efectivos (15 a 4). La 
posesión del balón fue del 54% a nuestro 
favor. Y en cuanto a las faltas hicimos 11 por 
una menos ellos. 

4 octubre de 2014 

Rafa Marcos 

Puede haber gente que opine que no se le habrán 
caído los anillos por haberle ganado al Sagunto por 
el simple hecho de ir colista, no haber sumado un 
solo punto, no haber marcado ningún gol y haber 
encajado siete antes del enfrentamiento. 
Pues nada más lejos de la realidad. A pesar de la 
diferencia de plantilla entre un equipo y otro, los 
partidos se tienen que jugar y no hay rival fácil. 
Sin ir más lejos en la campaña anterior el entonces 
líder Almassora que era dirigido por el hoy inquilino 
de la banqueta langostinera Sergi Escobar, visitaba 
el campo del que era colista Catí. En la tabla les 
separaban 41 puntos y en la jornada anterior el 
Almassora vencía 3- O al Burriana mientras que el Catí 
era goleado por la U de S - 1. 
La lógica que no siempre se cumple en el fútbol, 
hacía presagiar una victoria del Almassora vista la 
trayectoria en el campeonato y lo acontecido la 
semana anterior así como los objetivos que tenían 
tanto uno como otro equipo. 
Pues la lógica para la grandeza del fútbol no se 
cumplió y la victoria fue para el Catí por 3- 2. No solo 
se rompió la lógica sino las estadísticas ya que el Catí 
tenía un promedio de goles a favor de menos de 1 
por partido (24 goles en 27 jornadas) y el Almassora 
solo había encajado 17 y nadie más en todo el 
campeonato fue capaz de marcarle 3 o más goles. 
Aunque esto como suele decirse pasa en uno de cada 
mil partidos, se tienen que jugar y en esta clase de 
partidos, en teoría el equipo superior, tiene más a 
perder que a ganar. 
Se pueden dar una serie de circunstancias que 
impiden que esa teórica superioridad, luego se 
manifieste al menos de manera tan clara en el juego 
y en el marcador. La mentalidad y motivación con 
que se pueda afrontar este tipo de partidos puede 
jugar una mala pasada y no es lo mismo pensar que 
delante tienes al líder o estas disputando el derbi que 
enfrentarte a uno de los equipos que cierran la tabla. 
Con esto quiero decir que no te puedes fiar de nadie 
y más a estas alturas, esto no ha hecho más que 
comenzar y enfrentarte a los de abajo es un arma de 
doble filo. Quieren salir de ahí lo antes posible para 
no quedarse anclados en el pozo y esto los hace más 
peligrosos de lo que parecen. 
Nos visita el Alcora, en otro partido trampa. Al igual 
que el Sagunto, aún no sabe lo que es puntuar 
perdiendo los 4 partidos que ha disputado. Pero ojito, 
lo ha hecho siempre por la mínima y jugando contra 
tres de los que lideran la tabla (Onda, Almassora y 
Alqueries) y contra otro de los grandes Vall d'Uixó. 
Así que el que se crea que es pan comido y que 
se tiene que ganar fácil, está muy equivocado. 
Hay que ganar, sí, pero para ello, primero hay que 
respetar al rival y luego hacer las cosas bien y estar 
mentalizados. Por un lado los jugadores para saber 
afrontar con garantías el envite y los aficionados para 
no desesperarse si el marcador no se pone favorable. 
Partido para tener mucha paciencia y sufrir. Pero si 
es para ganar, que bonito sufrimiento. Se jugará en 
sábado a partir de las 18:00 horas y el juvenil 24 horas 
más tarde en el Puerto Sagunto tras cosechar otro 
empate, dos partidos, dos puntos. 

L__ ___ _ 

.. 



ESCOLA MUNICIPAL D'ART DE VINARÓS 

O berta la matrícula peral curs 2014- 2015 a partir del di a 15 de Setembre de 10:00 a 
13:00 fins a omplir pla<;es . 
La matrícula es fa a l'escola , C/Fray Pere Gonell , 7 (prop de la piscina coberta). 
Les classes comencen 1'1 d'octubre i acaben el 29 de Maig. 

PROGRAMA NO ESTÉS SÓlO EN NAVIDAD 2014 
Un año más, la Dirección General de Dependencia 
y Mayores pone en marcha el programa "No estés 

sólo en Navidad", dirigido a las personas mayores 

que viven solas o que por diversas circunstancias, no 

tienen familiares cercanos con quien compartir estas 

fechas tan señaladas. 

Horaris de matí i de vesprada 

Torns Dilluns ¡Dimarts Dimecres 

Matí Cerámica i Dibuix i Cerámica i 
Torn Pintura Torn 

-9 a11 h 
Talla Talla 

-11 a 13h Cerámica i Dibuix i Cerámica i 
Torn Pintura Torn 

Vesprada Cerámica i Dibuix i Cerámica i 
Torn Pintura Torn 

-16h a18h 

-19h a 21h Cerámica i Dibuix i Cerámica i 
Torn Pintura Torn 

Pera xiquets a partir de 1 O anys : 

Tenim els cursos de Cerámica i Torn i Dibuix i Pintura 
de 12 a 13h de matí i de 18 a 19h de vesprada. 

Cursos d'estiu. 
Es farán duran! el Julio! de 2015 . 

Dijous 

Dibuix i 
Pintura 

Dibuix i 
Pintura 

Dibuix i 
Pintura 

Dibuix i 
Pintura 

Divendres 

Retrat 

Dibuix amb model 

Gravats de 16 a 
18h 

Retrat de 17 a 
19h 

Dibuix amb model 
de19a21h 

Días de estancia: 23 a 27 de Diciembre de 2014 

Lugar: Hotel Gran Duque (Oro pesa del Mar-Castellón) 

Requisitos: 

-Residir en la Comunidad Valenciana . 

-Ser mayor de 65 años, o ser pensionista de invalidez, 

jubilación o viudedad con 60 años cumplidos. 

-No padecer trastornos de la conducta que puedan 
afectar y distorsionar la convivencia en un centro 

residencial colectivo. 

-Valerse por sí mismo para las actividades básicas de 

la vida diaria. 

-QUE VIVAN SOLOS y les sea imposible reunirse con 

familiares o amigos por la lejanía de aquellos o por 

otras circunstancias. 

Presentación de solicitudes:EI plazo de solicitud 

finaliza el4 de Noviembre de 2014. 

Para más información y tramitación de las solicitudes, 
pueden dirigirse a las Dependencias de los Serivios 

Sociales del ayuntamiento de Vinaros, Plaza San 

Antonio, 19, de 9 a 14 horas. 

A partir d' Abril -Maig de 2015 donarem elllistat d'activitats pera nens des de 1 O anys i 
adults i obrirém matrícula . Teléfono: 964450075 

Més informació al nostre blog: http://escoladartvin.blogspot.com.es/ 
o truqueu de 9 a 13h Tel :964 453 802 - escola.art@vinaros.es. 

Consell 
Municipal 
d'FPA 
Vinarós 

Cursos de cuina, lr període 

· L'inscripció s'obrira el dimecres 8 d'octubre a les lOh, fins esgotar places 

Cuina de supervivencia 

Horari : dijous de 19 a 22h 

Dates: del 30 d'octubre al18 de desembre 

Lloc: Restaurant El Casino C/ Pilar, 30 

Professor: Joan Viana 

Durada : 21 h 

Preu general: 38.35€ / Preu socis: 35.30€ 

Cursos monografics: 
Una varietat de cursos amb tematiques molt concretes, de 3 hores de durada. 

Pastissets de Santa Caterina 
Farem pastissets, deis tradicionals i també propostes més 

noves i sorprenents, comen~ant per fer el bescuit . 

No oblides portar la ca ixa de sabates ! 

Dimarts 18 de novembre, de 19 a 22h 

Lloc: Restaurant El Casino C/ Pilar, 30 

Professor: Joan Vi a na 

Preu: General : 10 € / Socis: 9.2€ 

Panellets 
Farem panellets de mili una maneres! 

Dijous 23 d'octubre, de 19 a 22h 

Lloc: Restaurant El Casino C/ Pilar, 30 

Professor: Joan Vi a na 

Preu : General : 10 € / Socis: 9.2€ 

CAMPANYA 5/ COMPRES AQUI .. .. BON PROF/T! 
SORTEIG DE S SOPARS/DINARS, PERA 2 PERSONES, DE LES VIl 

JORNADES DE CUINA DEL RANXO MARINER 

Núm PERSONA PREMIADA RESTAURANT 
ESTABLIMENT ON HA FET 

LA COMPRA 

1 

2 

3 

14 
S 

ASCENSIÓN MOSTEO RESTAURANTVINYA D'ALOS 
FRUITES 1 VERDURES TERE 1 
RAMON IMFR(ATl 

OSEFA GODES RESTAURANT RAFEL LO CRISTALERO 
FRUITES 1 VERDURES TERE 1 
IRAMON IMFR(ATl 

~UAN MANUEL PÉREZ 
RESTAURANT EL LANGOSTINO DE 

FORN EL XUSQUET 
ORO 

MOHAMED EL HADRI RESTAURANT C'ANTONIO GEN XX XY 
IALEX !BARRA RESTAURANT L'OLIVERA MARGA ALFARA FILELLA 

Pera fer efectiu el premi, les persones premiades han d 'a rreplegar el va l gastronómica: 
Agencia peral Foment de la lnnovació Comercial (AFIC) 
Ajuntament de Vinarós - C. Sant Ramón, s/n 

REGIDORA DE RECURSOS HUMANS 
Per Decret d 'Aicaldia, núm. 1695, de data 1 O de setembre de 2014 es va 

aprovar la convocatoria i bases especifiques que han de regir el procés 

selectiu pera la constitució d'una BORSA de TREBALL de MONITOR-CONSERGE 

D'INSTAL·LACIONS ESPORTIVES, altres agrupacions professionals (laborals), 

pel sistema de concurs-oposició. 

Les persones interessades poden consultar les bases de la convocatoria, 

en la pagina web de I'Ajuntament (www.vinaros.es) o poden dirigir-se al 

Departament de Recursos Humans, ubicat al Carrer Sant Ramon s/ n. 

El termini de presenta ció d'instancies sera de 1 O di es habils comptats a partir 

del dia següent al de la publicació de la convocatoria en el Butlletí Oficial de 

la Provincia de Castelló. 



La Regidor:í~ :~''Educació Ínforma: 

CIClO INICIAl DE GRADO MEDIO 
DE lAS ENSEÑANZAS DEPORTIVAS 

DE FÚTBOl 

Se informa de que se ha abierto 
de nuevo la INSCRIPCIÓN PARA LA 
REALIZACIÓN DEL CICLO INICIAL 
DE GRADO MEDIO DE FÚTBOL 
(entrenador de fútbol - nivel!) 

La inscripción se podrá realizar 
en la Concejalía de Educación del 
Ayuntamiento de Vinaros (Edificio 
Biblioteca Municipal, Plaza Hort deis 
Escribans s/ n) 

Requisitos para la inscripción: 

•:.::.• Ajuntament de 

Vinarós j!~ ~afie 1 

Les teues 
compresa 
Vinaros més 
comodes 
O Aparca al pinquing del passeig de Colom 

Q Busca els comer~os amb este distintiu 

O Realitza les teues compres 

C) Sol·licita el tiquet de parquing i 
obtindras 1/2 hora gratu"ita d'aparcament 

PAVA~ 
PA K 

- Estar en posesión del título de 
graduado en Educación Secundaria. 

ES TORNA A POSAR EN FUNCIONAMENT lA CAMPANYA 
lES TE UES COMPRES A VINAROS MÉS COMODES 

Los nuevos interesados que no hayan 
realizado las pruebas específicas, 
éstas se llevarán a cabo en FEBRERO 
en el Centro integrado de Formación 
Profesional Complejo Educativo de 
Cheste. 

El curso se desarrollará de manera 
intensiva de marzo a junio en VI N AROS. 

Más INFORMACIÓN en el Consell 
Municipal d'Esports de Vinaros (964 45 
46 08) o en la Concejalía de Educación del 
Ayuntamiento de Vi na ros (964 40 79 61) 

Despres del gran exit d'esta iniciativa, que ja es va 
dur a terme abans de l'estiu, es torna a posar en 
funcionament la campanya Les teues compres a 
Vinaros, més comodes. 
Es tracta d'una iniciativa a 2 bandes. D'una part, 
I'Associació de Comerciants de Vinaros, I'Associació 
de Venedors del Mercat i !'empresa gestora deis 
aparcaments soterranis pavapark, que han arribat a un 
acord pera la posada en funcionament d'esta iniciativa, 
i d'altra, la Regidoria de Comer<; que dona tot el suport 
i realitza la publicitat de la proposta. 
Les associacions implicades i !'empresa gestora deis 
aparcaments han arribat a un acord per tal de facilitar 
les compres als clients deis comer<;os associats que es 
vulguen adherir a la iniciativa. 
Amb este acord, !'empresa PAVAPARK oferix t iquets a un 
preu molt avantatjós per als comerciants associats que 
vulguen comprar-los pera regalar-los als seus clients. 

L'Ajuntament realitza la difusió de la campanya, amb 
l'edició deis distintius, el cartel! publicitari, insercions 
en premsa escrita, falques de radio, anuncis en les 
televisions d'ambit comarcal, publicitat en webs 
municipals i en les xarxes socials. 
El funcionament de la campanya és molt senzill: 
1. Els compradors poden aparcar al parquing del 
passeig de Colom 
2. Busquen el comer<;os amb el distintiu de la campanya 
3. Realitzen les seues compres 
4. Demanen el tiquet i així obtenen 1/2 hora gratülta 
d'aparcament 
Vinaros compta amb un area comercial privilegiada, amb 
un ampli entramat de carrers adaptats per als vianants que 
inviten a una passejada i a gaudird'una estonatranquil-la de 
compres. Amb esta iniciativa facilitem als clients !'arribada 
al centre historie i comercial de la nostra ciutat sense que 
s'hagen de preocupar d'on deixar el seu vehicle. 

SERVICIO GRATUITO DE ASESORAMIENTO Y MEDIACIÓN EN 
REClAMACIONES DE PRÉSTAMOS HIPOTECARIOS SOBRE lA 

VIVIENDA HABITUAL 

ESCOLA DE PARES 

MES DE OCTUBRE 
MIÉRCOLES 8 DE OCTUBRE DE 1 O A 14 HORAS. 

JUEVES 23 DE OCTUBRE DE 1 O A 14 HORAS. 
MARTES 28 DE OCTUBRE DE 10 A 14 HORAS. 

MES DE NOVIEMBRE 
JUEVES 6 DE NOVIEMBRE DE 1 O A 14 HORAS. 

JUEVES 20 DE NOVIEMBRE DE 1 O A 14 HORAS. 
LUNES 24 DE NOVIEMBRE DE 1 O A 14 HORAS. 

MES DE DICIEMBRE 
JUEVES 4 DE DICIEMBRE DE 1 O A 14 HORAS. 

JUEVES 18 DE DICIEMBRE DE 1 O A 14 HORAS. 
LUNES 29 DE DICIEMBRE DE 10 A 14 HORAS. 

LUGAR: 
EDIFICIO DE SERVICIOS SOCIALES (Plaza San Antonio), en la 

SEGUNDA PLANTA (entrada por la puerta lateral) 

TELÉFONO DE INFORMACIÓN Y CITA PREVIA 
964825717 (EL MISMO DÍA QUE SE PRESTA EL SERVICIO) 

964455257 (DÍAS EN LOS QUE NO SE PRESTA EL SERVICIO) 

Ohjúh.UJ: 

- Facilita •· al s pares un espai de reAexió, on ad
qu iri r els conei..'Cemem s de les diferents e rapes del 
desenvolupame nt deis fi lls. 

- Ofe.; r pautes per aJ s pares e: n l'educacíó deis 
seus fill s, preve nir dificulrats i millorar la convi
v~ncia en la família. 

DcJtitra fariJ: Els pares i mares a mb fill s e n edar 
escola r. 

Actiw'tat í ¡Nrloik Je nalítuuió: 

/ •• TALLER "EDUCAR ELS FJLLS 1 PILLES 
SENSE TEJIFS " 

Se ··~ impartir per Judi th Ferreres, ps icó loga psi· 
coterapeuta. 

Dijous 22 i 29 de maig, a les 19 ho.-es. 

, ICT!I77:1TS PE// , IL\ PIRES 1 .1/. IRE,\ 

2 .• TALLER '·c o ,u DESENVOLUPAR 
CONDUCTES RESPONSABLES EN ELS 
F/LLS. ··co ,I/UNJCACJÓ FÑIIILLAR " 
Dijous 16 d 'octubre, a les 19 hores: Desenvolu · 
pament de conductes .--espo•l sables deis ftlls de 3 
a 12 anys. 

D ijous 23 d 'oc tubre, a les 19 hores: Afecte i comu· 
nicació famil iar. 

Se•·ll. impa•·rit per Raquel Dur~ Bou, piscopedago
ga espec ia lista en o•·ientació i intervencions edu-
cat.ives. 

Lloc: Biblioteca ¡\o\unicipal 

Oh.JenwciottoJ: Cal inscripció pr~vía a la Regidoria . 
d'Educació. Places limitades (25) 

::!9 1 



¿eslc"Js bL JScando 

empleo? ~: 
1. TALLER INFORMÁTICA BÁSICA Y PORTALES 

PARA LA BÚSQUEDA DE EMPLEO 

Programa 
• Primeros pasos 
• Internet y principales porta les de empleo 

,,,, 
¡ ··'; 

3. TALLER PARA EL FOMENTO DE LA ~ 
INSERCIÓN LABORAL ,'//L(¡'t" , 'l,.'~f •••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• r '(¡{¡(¡ • 

Días 3, 5 i 7 de noviembre, de 9.30 a 13.30 horas ( 
Salón de actos de la Biblioteca Municipal \\\\ \ 

Programa: d 1// 
• Sitúate en el mercado laboral. Dónde y cómo buscar empleo 
• Hazte visible en el mercado laboral 
• Aprende a elaborar un currícu lum y supera con éxito la 

entrevista de trabaJo 
• Desarrolla tu potencial para la búsqueda de empleo 

Plazas limitadas a 15 personas 
Mayores de 18 y menores de 65 años 

11 g i PUTACI~ 1 
CAST E LLÓ 

Dr. Fleming n° 6 
12500 Vino ros 

Tel. 964 45 00 85 
Fax. 964 45 20 12 

Facturas 
Pegatinas 

PloHer 
Sobres 

PUBLICITAT 

6) :!~!=s:~:~ ~ 
SERVICIO PERSONALIZADO 

CREMACIONES 
TRASLADOS NACIONALES E INTERNACIONALES 

SERVICIO 24 HORAS 
964 41 09 09 
608 66 20 39 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 

INVERTIR EN 
PUBLICIDAD 

es estar presente, 
es tener más 

clientes 

diseño induido 

laminado, 
plastificado, .__ __ -=-~-----.... troquelado, 

diseño con estilo y creatividad anillas ••• 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704 
4 Octubre MARTÍNEZ av. País Valenciá, 15 

5 Octubre FERRER 

6 Octubre ROCA 

7 Octubre GUIMERÁ 

8 Octubre ADELL 

9 Octubre SANZ 

10 Octubre VALLS 

TELEFONS D'INTERÉS 
Ajuntament 
Aigües de Vinarós 
Ambulatori (cita previa) 
Ambulatori (urgéncies) 
Biblioteca 
Casal Jove 
Cerrajero 24h La solución rápida 
Cerra¡ero 24h · Vimar 
Conllibucions 
Cultura 
Creu Roja Vinarós 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 
Emergéncies 

pi. Sant Antoni, 39 

c. Sant Francesc, 6 

pi. Parroquial, 11 

av. Pius XII (cant. Picasso) 

c. Pont, 83 

zona turística nord, 11 

96440 n oo 
964 40 77 67 
964 47 75 00 
964 45 57 57 
964 45 95 90 
96440 0314 
627 849 392 
66760 70 86 
964 45 47 52 
964 40 7961 
964 459464 
96440 78 03 

112 

Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escala d'Art 964 45 38 02 
Escala de Música 964 45 62 03 
Centre de Foonaci> de Perra'lesM.dtes "l..libel1at": 964 45 30 44 
Ccnsel M.rqlal de Foonaci> de Perra'les Multes: 964 40 7 4 93 
Gas buta 964 45 11 24 
Gruas y taxis Jaime Bas, S .L. · 24 horas 964 40 11 11 
Guardia Civil 964 40 71 40 
Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita previa) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnformació i TurismefOMIC 964 45 33 34 
IN SS (Seguretat social) 964 45 13 50 
ITV 902 12 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patronal d'Esports 964 45 46 08 
Patronal de Turisme 964 45 52 53 
Policia Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 234/012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Larca (Vinarós) 600 600 333 
Taxi Arcadi (adapta! pera discapacitats) 674 700 700 
Víctimes de la violencia de génere 016 

HORARI DE MISSES 
Parróquia arxiprestal de I'Assumpció: Labcrals: 9.00 i 19 h. 
Festius: 9.00, 11.00, 12.00 i 17 h. 
Convent Divina Providencia: Labcrals: 19.30 h. Festius: 10.00 h. 
Parrilquia de Santa Magdalena: Labcrals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
San! Roe: Dissabte: 20.30h (julio! i agost) 
El Carrne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residéncia de San! Sebastiil: Labcrals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 
Església Evangélica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangélica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 10 h i 12 h 

AUTO BU SOS 
• VINARÓS- BARCELONA 
De dilluns a dívendres: 5.55, 6.55, 8.25, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Dissabtes: 6.55, 13.15 i 17.15 
Diumenges i festius: 6.55, 15.30, 17.15, 19.30 
BARCELONA- VINARÓS 
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21 .30. 
Dissabtes: 7.45, 11 .00, 16.30 i 21 .30 
Diumenges i festius: 11 .00, 15.00, 19.30 i 21 .30. 

M 1 ff Hl'f 
• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobuses surten 10 min. abans del pare de les Caterinetes 
• CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
Cul>~ t ra11 a/964 40 19 36 AUTOS EDITERRANEO 

• VINARÓS-MADRID DIUMENGES DIARI DIARI EXPRtS 

Vinaros oo 30 10 30 16 00 
Madrid o7:oo 17:30 2Ú5 

• MADRID-VINARÓS DIUMENGES DIARI DIARI EXPRtS 

Madrid 01 ,00 08,00 15,00 
Vinaros 07,55 15,10 21 ,35 

Parada: Av. Llibertat 
"Coo~-neu sem,xe 1 nora. i i teléi<Jf1: 902 02 09 99 AUTO RES 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.20, Castelló 9.25, Valencia 10.45 
Dissabtes: Vinarós 7.20, Castello 9.25,Valencia 10.35 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castenó 15.15, Vinarós 16.45 
Dissabtes:, Valencia 14.15, Casteno 15.15,Vinarós 16.45 
• VINAR OS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.45, 9.45, 10.45, 
11 .45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 18.45, 
19.45, 20.45 
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15, 21.45' (aquest últim només 
dissabtes) 
• TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.10, 7.00, 8.00, 9.00, 10.00, 10.30, 
11.00, 12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 14.45, 15.30, 17.00, 18.00, 
19.00, 19.05, 20.15, 21.15 i 23.15 
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.10, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19 00, 19.05, 21.00 
Parada: Av. Llibertat 
~.v ~ -.eu ernr e , al •t: .9021 98 14 HIFE 

• VINAROS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SENIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 16.45 
ROSSELL -LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.00 i 6.45 
Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS-SARAGOSSA • SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 7.00 i 15.30 Diari: 11.00 i 15.45 
Parada: Av. Llibertat Conflfme~ sempre IO!ari alteléfon: 90211 98 14 HIFE 

• VINARÓS (AV. PICASSO) • ST. MATEU • CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ 

8.00 
13.30 
16.00 
18.15 

8.05 
13.35 
1605 
18.20 

8.20 
13.50 
16.20 
18.35 

8.30 
14.00 
16.30 
18.45 19.00 

8.35 
14.10 
16.40 
19.10 

8.55 
14.35 
16.55 
19.25 

Continua a Morella 
14.20 

Continua a Morena 
19.45 19.50 20.00 

CATÍ • ST. MATEU • VINARÓS AV. LLIBERTAT 1 CATERJNETES) · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 
CATI ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 

Sortida de Morena 8.00 

Sortida de Morena 16.00 

7.00 
9.00 

14.45 
17.00 

7.25 7.35 

9.15 
15.00 

17.15 

7.40 
9.25 

15.10 
17.25 

7.45 
9.35 

15.20 
17.35 

8.00 

9.50 
15.35 

17.50 

8.10 

10.00 

15.45 
18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA (HORARI ESTIU) 

• VINARÓS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA 
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.20, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 
10.35, 11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 
15.35, 16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 
20.35, 21.05, 21.35, 22.05, 22.35, 23.05, 23.35 
'Eis autobusos SI .tten 5 m' .uts abi>'ls ud Rw Serv01 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DJVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIU ENGE 1 FESTIUS ) 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11 .00, 11 .40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11 .20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50 

• PENÍSCOLA-BENICARLó-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45 

Tots els autobusos te~~e~ pa1dUa a Hosp¡ial 

• ZONASUD 
DE DIUUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. Lliber· 
tal): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE. DIUMENGE 1 FESllUS(') 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa)- Vinaros (Av. Lliber
tat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 

(*)Eis diumenges i festius només hi hauni servei durant e/s mesos de julio/ i agost 

TRENS A BARCELONA A CASTELLÓ A VALENCIA 
Tren Salida Llegada Tren Salida Llegada Tren Salida Llegada 

18184 R. EXPRESS 07.10 10.23 14018 R. EXPRESS 07.20 08.14 14018 R. EXPRESS 07.20 09.07 

99402 MD 10.24 13.22 00697 TALGO 11.22 11.56 00697TALGO 11.22 12.40 

18093 R. EXPRESS 12.27 13.18 18093 R. EXPRESS 12.27 14.12 
01102 TALGO 11.33 13.39 

01301 INTERCITY 12.50 13.42 01301 INTERCITY 12.50 14.36 
05490 ALVIA 12.53 14.39 01111 INTERCITY 12.55 13.38 01111 INTERCITY 12.55 14.30 
00460 TALGO 14.31 16.37 00463 TALGO 13.50 14.25 00463 TALGO 13.50 15.15 

01142 INTERCITY 15.39 17.39 14022 R. EXPRESS 14.04 14.55 140~2 R. EXPRESS 14.04 15.50 

99056 MD 16.56 19.53 05481 INTERCITY 15.50 16.30 05481 INTERCITY 15.50 17.22 

00694 TALGO 17.33 20.05 00165 TALGO 16.50 17.32 00165 TALGO 16.50 18.21 

01171 TALGO 18.58 19.4Q 01171 TALGO 18.58 20.26 
00264 TALGO 18.38 20.39 05581 ALVIA 19.10 19.53 05581 ALVIA 19.10 20.43 
18096 R. EXPRESS 18.55 22.22 14304 REGIONAL 19.14 20.12 14304 REGIONAL 19.14 21 .17 

01202 INTERCITY 21.45 23.46 01391 INTERCITY 21.29 22.10 01391 INTERCITY 21.29 23.03 

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a t.:.: e ~tr :os o al teleton: 'YG~· 2~ ~·~ :·L 
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